IN THE COURT OF COMMON PLEAS OF MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA

ORPHANS COURT DIVISION Z é
NO: 2021-X2110 - , 7

IN RE: JANE T. HERRING
AN ALLEGED INCAPACITATED PERSON

Memorandum

In Montgomery County Orphans Court, facts and information have proven for decades, the memory
impaired have been victims of unspeakable crimes on them and their assets in orphans court. Since May 18
2021, my very close and very much loved 99 year old Mother, Jane Herring, has been a victim of this barbaric
and inhumane guardianship corruption. This Guardianship Mafia (GM) includes corrupt judges, many corrupt
lawyers, many corrupt guardians, many corrupt psychologists and a so-cailed “care manager”. Those criminals
involved use the court as their personal route to the finances of their victims. Modern day slavery is alive.

The corrupt judges, corrupt guardians, corrupt lawyers and corrupt psychologists are not interested in
the welfare and happiness of the elderly. They only want the victim’s money until it runs out. The scam targets
the elderly who have a lot of money and a house. The victims usually have some memaory issues. The
guardians charge any amount of money they want per hour. Guardians can hire as many friends and lawyers
as they want at the victim’s expense. The corrupt guardians can charge for anything they want, including
travel time, meals and do not have to prove where the money went and no receipts are required. Those hired
“kick back” money to the people who hired them. If the family or a family member causes any problems or
criticizes the guardian in any way, the guardian will make up lies about that person claiming they are causing
the “client” {victim) to be upset. The guardian will begin to gradually deny visits by that person. The guardian
uses the victim’s money to always pay the guardian’s lawyer or as many lawyers as they want to hire. The
guardian always claim they must have a lawyer after being appointed by the corrupt judge. Those various
“extra” charges are never justified to be paid by the victim because the guardian is running a business and any
type of expenses are the guardians responsibility, NOT the victim.

The family always has to pay their own lawyer for any legal problems. The guardian always wins
because the guardian ignores the needs of their victim and knows the family will have to hire and pay for their
own lawyer to try to force the guardian to correct any problem. The guardian knows at some point the family
will run out of maney and just give up on their loved one, For revenge, the guardian can ban the family or a
family member from visiting or talking to their loved ones for life. That includes banning a husband or wife
from ever seeing or talking to each other.. Guardians have total control over the person’s life, finances, visits
and all medical decisions. Those corrupt judges protect the scam from any interference. In Pennsylvania,
anyone can be a guardian of person and/or estate. There are two types of guardians. The guardian of person
has total control of the victim’s life and health in every way. The guardian of estate has total control of the
victim’s assets to use in any way they want, There is NO LIMIT how many “clients” {victims) a guardian can
own. Guardianship is ownership of a human being, their life and assets until death.

Guardianship starts when a greedy family member wants money from a parent. Their lawyer files a
petition for guardianshin. A corrupt judge will assign a corrupt lawver, who will not defend the victim so the
victim will be guardianized. The same corrupt judge will assign a corrupt psychologist {Ledakis in Mother’s
case), who uses a fake “evaluation” to claim the victim is “100% incapacitated”. The corrupt judge assigns
corrupt guardian/s to the victim. This group of criminals is called a Racket, their crime is called racketeering
and the federal law RICO prosecutes the Racket. This Mafia will hire their friends and lawyers who drain the



victim’s money. The Mafia sells the victim’s home very cheap to a friend who resells it at full value. The Mafia
keeps the profit. The victim and their family will never know the house was resold at a much higher price.
Pennsylvania law Title 20, section 5521 dictates how the guardianship and guardiang must act for the victim
and that the victim is basically in charge of the guardians and guardianship, but it is always ignored by the
Mafia. Unfortunately, the victim and family are never aware of those state and federal laws that would protect
the victim that are being ignored by the Mafia. In Pennsylvania, the corrupt lawyers ignore the Rules of
Conduct they must follow for the victim.

in Pennsylvania, there are NO requirements or standards for what a accurate “evaluation” must be to
determine “incapacitation”. This includes how much time it must have, how many questions must be asked,
the accuracy of those questions, was it audio or video taped, etc. NO medical tests are ever done. The
“evaluations” are never recorded by the corrupt psychologist to avoid any facts proving the victim is not
actually “incapacitated”. NO recording means NO proof it was ever dane what the person said or did not say,
etc. The same report by the corrupt psychologist can be used over and over on others. If a product is sold, but
it is only a fake, it is fraud and a criminal offense. Lawyers doing guardianships never ask the psychologist for a
independent study that proves the accuracy of their “evaluation”. Those incompetent lawyers have been
sending their clients to a life of hell and financial ruin. The victim’s family usually spend their entire savings to
try to free their loved one from the scam, but they fail and usually become broke themselves, The corruption
and incompetence in the Montgomery County Orphans Court has been documented for almost 20 years on
Facebook called Shenanigans in the Montgomery County Court. When this scam began on my mother in May
2021, | created a massive news website about guardianship corruption: .

1 became involved with the scam because my very close and much loved Mother, then 96 now 99,
became a victim of it. | usually must use the name “Person” because Weilheimer put a gag order on me in
2021 from mentioning my Mother by her name in any way and even her picture. The Mafia claimed | was
violating her privacy. But, they had no proble violating her privacy when my Mother was dragged away from
her home by her daughter screaming and crying “I do not want to go with you” for the soon to be benefits to
the Mafia. In 2022, | put up a Go Fund Me page to raise money to pay for my huge legal bills. Jaskowiak
threatened me contempt of court unless ! took it down, Weitheimer and laskowaik put me in prison for
exposing their scam, once in 2021 and again in 2022 for documenting the Mafia’s scam on my news website
and on a weekly, worldwide radio show that | have been on for almost two years that only deals with
guardianship corruption. Weilheimer, Jaskowiak and the rest of this Mafia viclated my constitutional rights of
freedom of speech and freedom of press.

| contacted Detective Shade from the DA's office in about November 2021 and gave documents and
about two hours of testimony to him about this scam on Mother and told him many other families will call him
because they are or had been victims in the orphans court. Shade closed the case after only three weeks
because he was retiring and never gave the case to another detective. Shade never contacted me again and
never contacted the many others who contacted him about their cases. Shade then told Weilheimer she had
been under investigation because of me, who then told the other lawyers, guardians and psychologists they
also had been under investigation because of me. Those involved became more careful with their scam. | also
contacted Pacchioli, of the suburban FBI office in about November 2021. | gave him many documents and
names of other victims. He never called them, either. He said it was only a civil matter, not criminal. In late
2023, Gloria Byers, a guardian, was found guiity of stealing millions of dofiars from her victims doing the same
this as this Mafia. The FBI, RS and the DOJ in Philadeiphia prosecuted Byers case. My case and others involved
corrupt judges, corrupt guardians, corrupt lawyers and corrupt psychologists, using fake “evaluations”.

Mother’s then 70 year old {(now 73) daughter, jsh, filed the petition for guardianship in May 18 2021
against Mother only to get total control of Mother and get control of Mother’s vast assets to spend as she



wanted. Fenstermacher {guardian of estate) had helped ISH with getting the petition to get what jsh wanted.
Jsh had tried several times before, with Fenstermacher’s help, but | always stopped those money grab
attempts. Weilheimer appointed lawyer laskowiak to Mother, But, laskowaik never defended Mother and
never brought in any of the professional people Mother dealt with every yer to prove Mother did not need
any guardians. Jaskowiak never defended Mother against being guardianized because he WANTED her to be
guardianized for her vast assets. Mother owned her large 3 bedroom, 3 bath house in a gated community, had
many antiques, other expensive items and liquid assets. Mother had No medical and NO financial problems,
NO problems with daily activities, NO unpaid bills, NO unpaid taxes. Ledakis used his made up “evaluation”
and said Mother was “100% incapacitated” for the Mafia. But, Ledakis said Mother had no problems with daily
activities and since I had been living at Mother’s house {at her request} for 1.5 years, Ledakis said everything
was fine. So why did he say she was 100% “incapacitated” when his other numbers about Mother did not add
up to 100%? Since Ledakis said she had no problems with daily activities, why has Mother been forced to live
in solitary confinement, in a sensory deprived environment for the past 2 years, no phone, no reading
materials, no friends allowed, not allowed to call friends and has been denied to call me or me call her and
denied to be in society to live as she had been BEFORE guardianship? POW’s under the Geneva convention
have more privileges than Mother. People in prison for all types of crimes have more privileges than my
Mother. Why? Nobody ever claimed Mother had any mental or behavior problem that she had to be locked in
a tiny section.

Jaskowiak/Mafia hired Logie as guardian of person and estate for Mother. Jaskowiak had used logie
many times because Logie was “one of them”. In August 25 2021, Logie and jsh kidnapped Mother from
Mother’s home and forced Mother to stay at ish’s home. For almost two weeks, ish starved and tormented
Mother. On the first day, Jsh forced Mother to take anti depressents because Mother was so upset of being
kept a prisoner. Jsh refused Mother to leave, refused Mother to see me and refused her to call me. Ish
threatened to call the police if | showed up. After about 10 days, Mother had to go to a hospital, unconscious,
by ambulance. Mother was confined to bed for six weeks and treated for starvation and got covid. Mother had
daily blood tests {42 times) and daily needles {42 times) in her stomach to prevent biood ciots. Logie dumped
Mother in a low rated nursing home at $90,000 a year, but Mother could live at home, as Ledakis said, for the
court accepted cost of only $16,500 a year at her home, be with her much loved possessions, be free and
happy.

| have been fighting for almost three vears, with lawvers, (now pro se) to get Mother back home to live.
Weilheimer, Jaskowiak, Fenstermacher, jsh, guardians and their lawyers {Mafia) have refused Mother to come
to court to testify or go home because they would lose a lot of money by not having any more billing hours to
charge Mother. Fenstermacher (guardian of estate) and the others evicted me from Mother’s home in August
2023 to sell it to make more money for themselves. | have been on welfare since about May 2022, 1 am living
in my car and eating cold sandwiches for lunch and dinner because Fenctermacher refuces to give me my
Mother’s yearly gift money to live like a human being. From the very start of this scam, August 2021,
Weilheimer has only allowed me 3 visits a week, 1 hour per visit. No reason why for such barbaric and
inhumane restrictions that would only be put on a child molester, wife beater or other types. The Mafia has
made up many lies about me to reduce my visiting hours to only 2 visits per month for only 1 hour each. No
reason given. Jaskowiak/Mafia are using paid liars {monitors for every visit that | have to pay for or | cannot
see my Mother. Those paid liars are told by the Mafia to write lies about what | say or do with Mother so
those lies will be used to reduce my vists with mother to none. | am being punished this Mafia for exposing
their scam on Mother and many others. They are using the court as a weapon and to also make millions of

dollars from mother and othar virtims |



Mother is paying the price mentally, physically, financially and her happiness because of what jaskowiak
and the Mafia are doing just for money. Mother is being kept as a dog in a cage by the Mafia so they can keep

control gver their nronerty,

Rev. Arthur Herring il

215.960.4447



Subpoenas were served on:

Ronald Fenstermacher- person to testify on January 31 2024.

Sheriff Department- documents, January 31 2024,

Robbie Robbins- documents, January 31 2024.

Thad Gelsinger- person to testify, Jane Herring, February 1 2024.

Mark Kessler- director Manatawny Manor, documents, February 1 2024,
Einstein Hospital- documents, February 1 2024,

Victor Meitner- person to testify, January 2024.



INTRODUCTION Z Z

1. As a trained fie detection examiner of 41 years, | have found that when a person
manipulates information in a trial, that is called fixing a trial. Fixing a trial is corruption.

2. From august 25 2021(when Mother was kidnapped by jsh} to April 1 2024, out of a
possible 15,020 hours my mother and ! could have spent time together (based on 16
hour days, 8 hours tor sleeping] this guardianship Mafia has only allowed 224 hours for
mother and | to be together, many of them being watched and listened to by staff or
paid liars with no proof, by anyone, that such a first amendment violation and invasion
of privacy was ever needed or justified. For almost 2 years, under the past guardian of
person blumer, every religious holiday, birthday, mother’s day, valentine’s day,
thanksgiving and other special days, | and my Mother were forbidden to see each other
for no reason other than as punishment and retaliation to me for exposing and
jeopardizing their scam.

3. Since the beginning of this guardianship scam on my now 99 year old Mother, which
was originally started by Mother’s daughter only for Mother’s vast assets as she had
tried to do many times with Fenstermacher’s help, but | always stopped those attempts.
| have continued to protect Mother and her assets involving this Mafia. For the past 2.5
years | have had to listen to, be insulted by and constantly be degraded by various lies
made up by this Mafia as revenge and for retaliation to me for my exposing this
guardianship scam on my Mother only for her vast financial assets. This type of
“demonizing” ot toved ones by other corrupt guardians nationwide is what is done by
them to isolate their “property” and their lack of care to those victims. This Mafia has
used my visits and the ongoing restriction and denying of those visits as punishment to
me for interfereing with and exposing their scam.

4. This scam was boxed up with a red bow based on an admitted, made up, so-called
“evaluation, that its examiner, Ledakis, admitted had no independent proof of accuracy,
using never independently proven accurate paper and pencil tests, none of the
“evaluations” ever given to my Mother can ever be proven they were EVER done.
Ledakis never audio or video recorded those sessions to prove what my Mother said or
did not say or how she said it. Because those evaluations were never recorded in any
way there is no proof his reports only pertains to my Mother instead of 100 or 1,000
other people using a simple cut and paste of names and finally the same examiner
concludes his report by saying it is only his opinion. . No verification of his claimed
experience with memory impaired people was ever done. Such a pathetic snow job to
be used to sentence a very elderly woman to be forced to live for the past 2.5 years in



solitary confinement, in a sensory deprived environment, has not been allowed outside
for those years and kept away from a life of happiness that she was living in her large 3
bedroom, 3 bath house, in a gated community with her antiques and much foved
possessions. As with all financial crimes, the only motive by this Mafia is greed, using the
lie of guardianship to get their loot because they cannot make that money on their own.

5. This scam has denied my mother and I our ongoing lifetime love and happiness we gave
to each other, especially since my Father died 11 years ago and her husband of 70 years.

6. For 2 years, not one of the guardians, their lawyers, a so-called “care manager”, a judge
and jaskowiak has ever lived by and followed the basis of U.S. law: A person is innocent
until proven guilty in a court of law and a person has the right to face their accusers.

7. Under the various state and federal laws of guardianship, my mother always had the
right to speak and make decisions. The Mafia has constantly ignored those laws for
THEIR best interests, not for their client as lawyers and guardians.

8. Not once did any of those accusers ever file petitions to prove their made up lies about
me that | caused my Mother’s legs to be swollen and | caused my Mother to be agitated
with my phone calls and visits. Such baseless accusations are slander, liable and
defamation of character.

9. My Mother never refused my twice a day phone calls, my 3x a week visits for only 1
hour per visit, none of the staff ever had to tell me to leave who were always watching
us, neither of the paid monitors ever had to tell me to leave which was their only
criginal purpose, a paid monitor stated on Zoom that the visits were always loving and
happy, there were no reports by the nursing home staff of any such accusations and the
Mafia never brought in any of the nursing home staff to testify to the Mafia’s claims.
Such empty accusations are called here say and are worthless, but most important, no
one ever asked my Mother if | caused her any problems. Even falsely declared
incapacitated, Mother still has rights protected by both federal and state laws,
especially to be allowed to speak and consulted in all matters. All lawyers involved are
bound by the PA Rules of conduct for lawyers, but those Rules have always been
ignored by those lawyers. .

10.! have been denied the right to protect myself during my visits from the Mafia’s paid off
liar and paid with my very limited welfare money. { have constantly demanded a simple
and free cell phone to record those visits. The gang made the rediculas claim that such a
tiny cell phone would be a invasion of Mother’s privacy. But according to them, a total



stranger, one with extreme body odor, sitting next to us, making notes, interupting us,
taking our pictures, violating our constitutional rights of freedom of speech and
expression is somehow NOT invading Mother’s and my privacy?

11. I realized that they never wanted to and could never prove any of their made up claims
against me. They never filed any petitions to prove their lies. Sg, in September 2023, |
tiled a petition titied “Prove | am a menace or danger to my Mother, in other words
either defecate or get off of the toilet”. All parties involved filed replies to this court to
deny my petition. They knew they could never be able to prove any of their made up
lies. To their much satisfaction and protection, this judge granted their request.

12. There for, since the Mafia has never wanted to PROVE any of their lies against me in 2.5
years of agitation and medical problems to mother or any of their other lies, which has
denied me and Mother to enjoy each day together as we did before this scam started,
there is no reason why I cannot have the normal freedom to have as many visits with my
Mother, for unlimited time and to take her anyplace she wants to go, just like my sister
got a year ago from the previous judge. How could the previous judge, logie and this
Mafia ignore the barbaric and inhumane treatment Mother’s daughter did to her only
for money and control while Mother was a prisoner in the daughter’s house, but the
same judge, on the record, say the daughter was such a nice person and did not need
any restrictions of visits? it has been my mother’s happiness and welfare that has been
my only concern since she was kidnapped by logie and Mother’s daughter. Mother was
forced to take drugs on the first day to keep quiet, denied to go home because of logie’s
“plan”, Mother was denied to call me or see me, she was starved and tormented for
almost 2 weeks, Mother’s weekly hairdresser of 16 years said on day 3 after the
kidnapping that Mother was shaking and crying saying “I want to go home, | want to go
home”, that same day | was threatened with contempt of court by the previous judge if |
ever called for a second wellness check on my Mother. After about 2 weeks of captivity
mother passed out, had to be taken to the hospital, by ambutance, confined to bed for 6
weeks at the hospital, treated for starvation, daily blood tests (42 times), her arms were
black and blue, daily needles in her stomach to prevent blood clots {42 times), both to a
woman 96 years old. She got covid in the hospital where she could have died, then logie
dumped mother into a low rated nursing home that had just opened up after a major
covid shutdown. According to studies, about 39% of people die from covid, die in
nursing homes. Since then she got covid again and a major case of infiuenza, again
where she could have died. This Mafia has deliberately ignored her medically, mentally,
physically, financially and her happiness, while only using Mother’s vast assets for their
owh greed and prosperity. This mafia has ignored and violated federal and state laws,
including those for people deemed to be incapacitated.



13.Unless and until this Mafia decides to prove any claim, with indisputable facts and
evidence, they make against me in a court of law, instead of using the court as
punishment, retaliation and as their private ATM machines, then their job and only job
is to Mother, her welfare, her wants and wishes and the laws that protect her from
abuse and neglect that she continues to be a victim of by the same peopie who have
been stealing her money.
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IN THE COURT OF COMMON PLEAS, MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA
ORPHANS COURT DIVISION
2021- X2110

ESTATE OF JANE HERRING
AN ALLEGED INCAPACITATED PERSON

CONSENT TO SERVE AS GUARDIAN

I, Arthur Herring, III, agree to serve as the Guardian of the Person for Jane Herring, an
Incapacitated Person. 1 agree to act in the best interests of the Incapacitated Person, to assert her
rights to the best of my ability and to respect her wishes to the greatest extent possible. If
appropriate, | will participate in the development of a plan of support services to meet the
Person’s needs. [ will also encourage her to participau;: to the maximum extent of her abilities in
all decisions which affect her.

1, Arthur Herring, iI1, agree to serve as Guardian of the Estate for Jane Herring, an
Incanacitated Person. 1 agree 1o keep her Assets separate from my own. to spend her income
only for her benefit, to seek Court approval if required and to handle her financial affairs in an
honest and trustworthy manner.

Respecttully submitted.

&L%%Amk

Arthur Herring, 11
26 Chancery Court U
Souderton, PA 18964

Dated: 7/5?} ‘Z-j
]



EXPLANTIONS ON PETITION (Revised June 22, 2021)

Page 2- #5 denied. AHir was never diagnosed with lewey,
#8- denied; mom’s condition has never been determined in any medical way. Those documents signed in 2020

have never been considered invalid.
3. #11- Why was there never any questien about my mother’s state of mind then, compared to what my sister

was claiming in emails being sent to various people?

4. #13- denied never was established
#14- Denied- jh moved back because she did not have any real job. She was going door to door at night selling

insurance. Dad was still going to Boardman/Hamilton to work and to see clients pertaining to insurance.
#15- Denied- jh had no involvement in any decision making or in any other financial matter.
#16- Denied. Mom always wrote checks for bills. Only about 5 years ago were mom’s bills put on auto pay.
#17- Mom wrote checks and balanced books for family and Dad’s business since they were married.

5-

#18 almost total lies.
#19- denied. Dr. Kuhar never “diagnosed” anything. All people forget from time to time. Kuhar never, to this

day, ever revoked mom’s driver’s license or insisted on any special programs for mom or said she
needed assistance in any way in mom’s day to day life.
6 #20- ]h had been writing emails to everyone she could think of telling them mom was mentally unbalanced,
crazy and had dementia. Jh also wrote lies about me in those emails.
#22- lie. AH never made any such comments or pressured mom to cancel CT.
7. #24- Lie- No such notes were made; produce them; | have not moved into mem’s home;

#25- lie- jh was watching me move several hoxes into mom’s basement for storage. th became extremely
enraged because she thought | was moving into mom’s house. Jh kept looking into my boxes. She picked
one up and started to walk away with it and | took it away from her. Jh was screaming so loud at mom
and myself that several of mom’s neighbors came out to see what the problem was. AH never kicked jh

in the back as jh claimed in her police report.
#20. Denied. So what if mom lost her train of thought for a moment. She was 95.
#21. There are NO accuracy studies for anv paper and pencil type evaluation tests.
#23. Medicine was discontinued after a month or so because it produced bad side effects.
#24. Lie. Produce such notes.
#25. Lie. | was taking a few boxes to the basement at my mom’s house. My sister drove up and went crazy
She started to open my boxes. She picked one up and | took it away from her. No other contact was

ever made.

#26. Lies. a. lie;

8. #26.b. denied; c. produce facts proving that; d. lie.
Noone ever called from any agency call regarding my mom’s welfare {Feb. 2020 jh called for wellness

check). Produce records by them or proof jh called. Why didn’t jh call the police to check? ih claims maid
said mom acted strange ever since | moved into house. | called maid and she completely denied she ever

talked to jh or her lawyers,
#28. Lie; |, jh and mom were there. Various private meetings were also held with those people.

#29. Lie- The first bankruptcy was thrown out because the bankruptcy lawyer filed the wrong bankruptcy,
the second one was filed to eliminate the judgement from the fawsuit; Mom’s safe deposit box always
had mom, jh and AH on it in case mom died so access to it would be available; | filed a motion so mom
could have access to her box. Bank records proved that mom had not been in the box for several years
and she was the only ane who ever used it. That is why my bankruptcy trustee never looked into the
box to see if there was anything that belonged to me as a asset.
#30. | only sent them the new POA; | never tried to get any money from her accounts, in any way at any time.
It was jh who has tried to steal money from mom’s account on at least several occasions.
#31- Raymond James (R]) {Fisher and Pruitt) only knew what ih told them in emails and phone calls. Jh has no

8.



business connections to RJ or personal ones with them. Fisher and Pruitt sent jh's emails to the legal
department which has caused many severe problems for jh in her business relationship with RJ..

10. #32. Lie. Mom’s doctor refused to get involved with the matter and refused fo write any tvpe of letter on
mom’s mental health state. Mom and AH went to many lawyers to make various changes and
upgrades to mom’s documents, but we were told mom had to have a “neuro/psychological
evaluation” before those lawyers would make any changes to protect them from possible being sued.
The problem was we could not find one who did it for legal purposes, not medical, such as stroke,

Parkinson, etc. We finally found Fravel who did make those changes and he said he was satisfied mom
knew what she was doing when she made those changes. We had wanted another lawyer to handle
mom’ matters because Fenstermacher had proven to be very incompetent and corrupt. There had
been no instanances that showed mom did not know what she was doing. Rl based their actions only
from jh’s email lies about mom and ah.

#33- provide proof of that matter. No such letters pertaining to any investigation of me were ever sent to us

#34- total lie. My sister has hated my mother all of her life and only had contact with her on extremely rare
occasions. There was never any mother/daughter relationship. Jh has been on a crusade to insult and
degrade her with jh's emuails for several years.

Jh has never wanted to be in my mother’s life in any way, except for aonce in a
while meeting at a church or spending several hours with mom while jh picks up her laundry, goes
food shoping and then mom buys her lunch. Jh has always been “daddy’s little girl” and was constantly
spoiled by him in many ways, including private school for 13 years, free college & room, 3 month
vacation in Europe, free various cars to use, $100,000 loan for jh to buy her current home and passibly
other types of large financial gifts, including life insurance polices to be secretly given to jh.
#35. Lie. Provide detailed explanation. | have never wanted to be on mom’s Rl accounis in any way.
#36- lie. Mom got a letter in the mail informing her of a life insurance policy matured. She asked me to
check it out. With mom’s full permission | called the company to get more details. Mom toid me
to have them send the check to her. It is unknown why the company thought the matter was a
fraud since the check was made out only to mom. Linceln Financial saw that the check was to be sent
to jh's address and it was changed to be sent to mom. Provide proof they ever filed a report '

11,

of abuse against AH.
#37- provide proof. th has claimed SHE did mom’s taxes for 2019. Jh was a day averdue when she claimed

she was doing them. IRS had given everyone a 3 month extension to file taxes because of the covid.

For 2020 taxes, my sister refused to pick up other tax papers at my mom’s house to do those taxes,
despite my emails to my sister several times telling her to get them. | had to Xerox them twice and

give them to mom’s lawyer on june 8 2021. Mom’s IRS taxes are now 3 weeks overdue.

#38- BS. Mom wrote checks for her legal matters and for my bankruptcy lawyers and my medical doctors.

Because of the lawsuit and bankruptcy | could not have a bank account so mom would write checks for

me which came from the money mom gives her children every year for the past § years. No eviction
from my house happened from the Haller lawsuit and | still lived in and owned my house. | had sued
Haller, a top Lehigh university professer for fraud, after | had paid him $35,000 to write a software
program in 2010-2011. it never worked and he simply quit the project. To bring pressure on him, |
stood on a public sidewalk handing out flyers exposing his scam. Haller got mad and used his
friendship with an assistant DA to file a claim of harassment against me. | represented myself and had
emails from Haller proving he quit and his program was a failure. | had my IT person there confirming
the program was a failure. Haller got his friend to convict me. The fine was only about $300. 1 did not
bother wasting money to have the charge expunged later because the charge was so pathetic.

#39- Lies. No proof at all to state that. In fact it has been jh who has tried to steal money from mom’s
accounts several times and AH had put a stop to it. In fact, in 2020, jh hired a lawyer, for $1,200, to
write a so-calted “delegate authority” contract for jh and AH to sign. That agreement would have given
jh complete control over all of mom’s assets to use in any way jh wanted to. The document also said
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neither one of those parties {jh & AH) would challenge what the other did. AH was only in control of
house and car repairs and mom’s medical decisions. | refused to sign that document. Later, jh tried to
get Fenstermacher to pay her back the 51,200 fee without jh or Fenstermacher asking my mother if jh
could have the money. The agreement was only about a money and power grab by jh. This petition is
only a money grab and power grab.
13. #45- denied. AH has not tried to gain “access” to mom'’s assets. AH is disgusted with jh’s attempts to imply
AH is going to try to manipulate mom’s money for his own use. Mom’s doctor, Kuhar, a year ago was
asked to write such a letter, but Kuhar refused. Kuhar said she did not want to get involved in legal
matters. AH had not been able to locate such a doctor because they do not do those tests for legal
purposes, only for medical purposes.

#46- Also see #45. Penn Health did only a small type of physical ability test. It made an appointment
with a doctor to due such a evaluation. Upon arrival several days later, the doctor said he did not

do the tests for legal matters.

#47- lie. Jh has NEVER been denied access to her mom. jH hates her mother and has not wanted any
type of mother/daughter relaticnship with mom for almost 50 years. th only has wanted mom'’s
money and it appears certain jh has not repaid any part of a $100,000 loan that had been given to
her about 12 years ago to buy her current house.

14, #48. Lie. Jh's made up emails about her mother's mental craziness and complete lies about AH to R}
Fisher and Pruitt which they were obligated to send jh’s emails to R)’s legal department that caused
mom's accounts to be frozen and all of the chaos that has happened causing severe emational
and medical hardship to mom since the petition was filed over 2 months ago .
#49 lie. AH only moved into mom’s house in about late May 2021. IH has always had the ability to see
and be with her mother alf times. JH has a long history of hating her mother and not wanting to be
with her, except to have mom’s money and has tried to steal it several times. Because of jh's
extreme disruption to mom’s Dr. Kuhar's office many times, after AH got sole POA, he had the
portal closed so mom would not be embarrassed any more by jh’s wild and extreme disruptive
antics to Kuhar and her staff which was leading up to probably mom being told not to return as a
patient.

#50. Confusing. All documents made in 2020 and 2021 are valid because mom knew what she was
doing and has never been diagnosed otherwise, Ih has been and still is trying to use trickery and
lies to be in total charge of mom’s money to spend in any way she wants. Mom does not want jh to
have that ability. Mom has always been extremely generous to jh financially all of her life, including
private school for 13 years, 4 years of private college room and board, 3 months of a free Europe
vacation, various free cars to use, 514,000 each year for the past 8 years, $100,000 loan to jh to
buy her current house and forgiving $25,000 of that loan about 9 years ago and other financial gifts
from her father for decades. AH had never received all of those type of financial gifts.

15. #51. Lie. Mom has been and stilt is fully capable of living on her own. She could still drive a car until
her drivers license
expired in May 2021 and she decided not to renew it. Mom is in excellent medical
and physical condition and has only a small type of memory issue. She goes to Kuhar 3-4 times a
year. Mom recently had a meeting with Kuhar and had a once in a year bloodtest which found her
in such excellent health one, of two very low dosage pills was discontinued. On every Kuhar visit,
Mom has a MMSE test. The score recently and back in September 2020 was the same: 26 out of
30 which is a good score. She can do all functions of any type around the house, has a maid come
in once a month, for only 2 hours, for basic hathroom cleaning and light vacuuming, she can cook
foods without burning or undercooking, showers daily. Most important she still has commaon
sense and knows right from wrong. Mom’s RJ checks for past 9 years proves she does not spend
money in any way that indicates abnormal or wasteful spending. Mom still goes to all of her
doctors on a regular basis. Mom’s doctors will verify her attendance.



#52. Denied: Ab,c,d,e,f.

#53. Denied: A.b.c.d.e.f.g.h.

#54. Lies: A,b,c,d,e. If jh was so concerned about her mother’s wellbeing, why didn’t she have the

police do wellness checks an mom on a regular basis? Jh has never done so. Jh has basically

never been in mom's life in the past or present for many years. Jh has only done very small things
for my mom for only a very short time. For example, for only a few months several years ago, jh

pulled some weeds out of moms garden and only a few times took mom to church. Only rarely did
jh take mom out on a Saturday while jh went shopping and then mom bought her lunch. Any so-
called “vacations” were only day trips to the shore. All expenses were divided 50/50. There were
only 2-3 overnight stays at a motel. Phone calis to mom were only mayhe once a month and

usually ended after a very short time, usually in anger by jh because mom had disagreed with jh
about something.

17. #55. a,b,c irrelevant. D. lie;

18.

16.

#55. e. hardly, except for constantly writing emails about mom that jh knows
nothing about, either personally or medically; f. total lies; g. denied
#56. Lie. Jh only wants mom’s money as she has tried to get to use for her own use for almost 2 years

and does not want to wait until Mom dies when jh may be dead or jh is in such poor physical that
any money would have no meaning. .

19, #62. Denied. | want the best protection for my mom against this fraud petition and the money hungry

desires of jh.

IH signed this statement under penalty of perjury.



EXHIBITS 3 6’

Pictures of Jane Herring and Arthur happy just before guardianship.

2. Jane not smiling any more because she wants to go back home to her former
happy life. She fell in 2023 and got black eyes and bieeding on the brain. No
information given to Arthur by guardians.

3. Mother’s huge and beautiful 3 bedroom, 3 bath house in a gated community,
value about $500,000.

4. Mother’s tiny pig pen, forced to live in a tiny room, in solitary confinement, in a
sensory geprived environment, no phone, refused to be aliowed into society for
over 2 years by guardians. Mother has to pay about $90,000 a year when there
is no reason why she cannot go back home to live.

5. Dilapidated conditions in Mother’s room, in a locked in section with people with
mental and behavior problems. No locks on the doors, but men are in that
section.

6. Arthur picketing outside of court house to expose the guardianship corruption
and to get his mother back home.

7. Notes by Mother for Arthur she left for him out of love.

8. Mother refused flu shot until she asked me if it was alright.

9. Note by Mother saying she wants Arthur to be in charge of care for her if she
ever needs it.

10. Note by Mother saying Arthur is her care taker for business and personal.

11. Note by Mother saying she wants Arthur to stay in the house if he wants.

12. Articie Arthur wrote for a local newspaper exposing guardianship corruption.

13. Pam blumer had lied to Arthur and his then lawyer when she said she was
certified to be a guardian. She had not been for at least 7 years.

14. Olmstead Act was completely ignored by judges, guardians, their lawyers and
jaskowiak for Mother.

15. The court’s hand picked psychologist and repeatedly hired, Ledakis, claimed in

his admitted made up “evaluation”, admitted that he had no independent proof

of its accuracy, adgmitted he never audio or video records f1is sessions with
people which would prove what they said, how they said it or did not say it,

cannot prove his “reports” actually pertain to that person and not 100 or 1,000

others using a simple cut and paste of names and then concludes ali of his

[
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“reports” by claiming they are ONLY his opinion, said Mother had no problems
with daily activities and with me living there for almost 2 years said everything
was fine, So why isn’t mother living at home instead of solitary confinement?
Ledakis said the rate of progression depends on various factors. When a person
is locked up in solitary confinement, is not allowed exercise and not allowed any
type of daiiy activities, they will decline with mentai and physicai abitities, just
like Mother’s 2 so-called “guardians” of person have done, including Mother’s
latest guardian of 2 years: Pammy Sue Blumer.

Ledakis also said that a person with cognitive impairment would be susceptible
to financial exploitation. True and look who has been stealing Mother’s money:
HIM and the rest of the Guardianship Mafia (GM).

Ledakis CYA excuse for his poor accuracy for his “opinions”.

Titie 20, 5 5521- ruies for guardians to foliow in a guardianship and the AIP is in
control.

Title 20, S 5502- AIP must be involved in his guardianship and proper services
must be used to help AIP.

Title 20 S 5518- Must prove incapacitation, what services will be provided and
no less restrictive ways than guardianship can be used.

Title 20 S 5555- Guardians must use volunteers to reduce costs to AIP

iother stated she wants me to handle her funerai arrangements because of
her trust and faith in me.

Mother refused her flu shot at the pig pen until | told her it was alright because
she had such trust in me

Letter Mother wrote to judge weilheimer saying she wants to go home, wants a
new lawyer,wants me to live there with her and wants to come to court to tell
weilheimer. Ledakis claimed | told her what to write, but evidence by jaskowiak
proves otherwise,

Taken from logie’s invoice. He keeps talking about the “plan”, including jsh, with
everyone, except Arthur. The “plan” was a behind the scenes money grab of
Mother for the Mafia to keep her under their control, evict me, sell her house
(about $500,000) for more money for the OCM.

Americans with Disabilities Act that the Mafia has ignored for Mother and how
she has been kept and treated.

Agitation with peopie with aizheimers.



29. REAL reason why my Mother is agitated.

30. Exercise is important for people with alzheimers.

31. Visits are important with people with alzheimers.

32. Socialization is important for memory impaired.

33. Exercise is important for elderly to avoid depression.

34. Loniiness causes heaith risks.

35. Guardian gloria byers convicted of stealing of $1 million from her victims.

36. Judge weilheimer lied about blocking Arthur herring’s email only to her office.

37. Montgomery County IT person admits he blocked Arthur’s email to all county
people and agencies, including sheriff and DA.

38. Fenstermacher claims | have wasted Mother’s money on lawyer fees. | have
been the only one to find many problems that jaskowiak, guardians, their
tawyers and Kiock did not see or care to fix. Biumer had no authority to hire
people, pay raises and anything else she did not directly pertaining to Mother.
Jaskowiak only creates billing hours and contempt charges for himself, never for
Mother’s benefit. Those people hired by blumer, including a “care manager”
klock, are her responsibility as a business. Fenstermacher has refused to give
me my gift money that my Mother had given her children for 8 years and he
gave for the past 2 years. He has refused to obey Title 20 S 5521 that it is my
Mother who decides. Fenstermacher has refused to do anything by the others
and where Mother should live to save her money.

39. Fenstermacher lied to my Mother in May 2020. He told Mother, Arthur was a
liar when he had told his Mother that his sister wanted to put Mother into a
nursing home and sell her house so the sister could own it all. Exactly 1 year
later, with Fenstermacher’s help using guardianship , the daughter was able to
begin guardianship. But, the daughter dropped out to be the guardian when
Arthur had his lawyer send a discovery list to the daugnter that wouid have
proven Arthurs facts about how the daughter wanted to steal money from her
Mother. | told Mother about that and she stopped it.

40. Another way Fenstermacher tried to help my sister to steal from her Mother
and take her house and possessions was creating a “Delegate Authority” which
would only allow me to handle mother’s house maintainence, car and medical
issues, but my sister would be in complete control of Mother’s house and all
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. Email to fenstermacher many problems affecting Mother.
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investments to sell and do what she wanted with them. | told Mother about
that and | refused to sign it.

Email to fenstermacher about problems when he first started in may 2022.
Email | sent fenstermacher about problems another law firm found in his
documents he made years ago. So far, fenstermacher did not make any
corrections.

Email to fenstermacher about problems affecting Mother.

Email from my ex lawyer to fenstermacher stating costs must be reduced to
Mother.

Email asking fenstermacher why he does not return phone calls.

Email to fenstermacher many problems | have found affecting Mother.

Email to fenstermacher many probiemns affecting Mother.

Many wild and crazy lies my sister, jsh, told Mother’s primary doctor of 21 years
about Mother’s mental status.

Email to camp confirming my sister does not want more visiting hours or vist
days with her Mother.

Email to camp telling her my sister has been stealing the things | give mother.
Email to my sister telling her how much money the guardians and their lawyers
are stealing from Mother and from her inheritance.

My sister’s extremely mentally disturbing answer to my serious email to her
about Mother.

Very long email to Camp telling her how much money Mother is losing and the
guardianship is not helping Mother at all.

. Email to camp telling her how much money Mother has been losing but my

sister refuses to want to do anything about it.

Emaii to camp teiiing her about how much money mother is losing and also my
sister by not changing how the guardianship is handled.

Email to camp telling her how much money my sister is losing by this fake
guardianship.

Camp email to me claiming she answers my gquestions. Just a typical lawyer BS
answer not saying anything,

Email to camp about the cost of Mother’s pig pen and the others not wanting to
find a nicer and cheaper place for Mother.
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Email to camp telling her blumer had said there were 41 cases of active covid at
Mother’s pig pen. Is Mother getting covid again and dying a painfull death what
her daughter wants for her Mother?

Email to my sister about her claim the inventory by blumer was not correct and
| wanted to meet with her (sister) to find out for sure. No reply from sister.
Email to my sister about her claim the inventory for mother was not correct. No
reply from her.

Blumer resigns and blames me for it. She was only a corrupt and incompetent
person who only wanted money from her victims, not to give them what the
law demanded of a guardian.

Blumer claimed she was a certified guardian when she was appointed, but she
lied. She had not been for about 7 years according to the organization.After |
contacted them about her, they removed her titie from their website.

Pam Blumer’s husband bill, a lawyer and friend of jaskowiak, hired him and he
hired several of the firms other lawyers to make more money from Mother. Bill
blumer told my ex lawyer | had done certain things as a fact, without asking me
what my side of the story was. All part of the Mafia’s demonizing a person who
gets in their way.

Pam blumer letter to my lawyer basically claiming | had to “earn” her respect
before | can see my Mother as it used to be. Blumer never heard of title 20,
section 5521 which says the AIP is in charge.

In the very beginning, | invited blumer to my Mother’s house to see how she
lived and should be living, not in the tiny room, pig pen, locked in solitary
confinement. She never replied.

Gelsinger, lawyer in bill blumer;s office contacted det. Kelly of the DA’s office
per judge weilheimer’s “instructions”. No idea why. Why isn’t the Mafia
concerned about their ciient, my 95 year old mother health and welfare?
Blumer’s invoice stating in summer 2023, there were 41 cases of covid. Mother
had covid twice, one there and also a case of influenza where she could have
died. Mother could be living at home safe. About 39% of people that die from
covid die in nursing homes. There are no sanitizing stations, no n95 masks worn
by anyone.

Email to gelsinger and Lobach {senior partner), | made many points and
probiems | have seen.



71. Email to geisinger. | reached out to him to solve probiems.

72. No response from them to solve problems.

73. Email to lobach to solve problems. No response from him.

74. Emails to gelsinger, jaskowiak and fenstermacher about many problems and
issues. Never wanted to act.

75. Email per visits. Never wanted to deal with the facts on visits.

76. Email to all on visits. | state cell phone is free and does not lie.

77. Email to all. Very long. About visit restrictions.

78. Email to all about visit restrictions.

79. Email to gelsinger re canceled mother’s day visit.

80. Elmail to gelsinger and lobach re where mother should be living.

81. Email gelsinger and lobach re friends and others not allowed to call her or see
her-why.

82. Email to gelsinger, copestick and lobach stop playing games with mother’s life.

83. Email to gelsinger with a long list of questions. He never answered them.

g4. Email to gelsinger ministers are not allowed and visits on holidays canceled.

85. Email to gelsinger | found many better places.

86. Email to gelsinger for blumer and | to meet with mother so she can hear Mother
say she wants to go home. No reply.

g87. Email to gelisinger re biumer giving herself a pay raise without telling anyone.

88. Picture of Harvey Whitten, a person that was stolen from and over drugged by
those in the picture.

89. Court transcript where judge weilheimer states that his obligation was to my
Mother. Jaskowiak never defended or protected her from guardianship so the
Mafia could get her money.

90. Email sent to jaskowiak, zabowski, camp logie on 11 18 21 telling them that my
mother’s legs were very swollen and she needed to go to the doctor’s. i also
said she had no phone and no table and trash on the floor because the staff
does not empty it. No table to this day.

91. Email to jaskowiak on 7 1 21 telling him what he has to do to defend my mother
from a guardianship she does not need. Jaaskowiak never defended her in any
way. |

92. Email to jaskowiak after the petition hearing saying how disgusted | was
because he refused to defend her and now she has to have a guardianship.



93. Email | sent to jaskowiak on 11 28 21 asking him why isn’t Mother living at
home because that is where ledakis said she could be. He never responded. |
sent it again and he replied he will discuss it at my soon contempt of court
hearing. He never did.

94. On jaskowiak’s invoice, he says he talked to det. Kelly of the DA office on 2 6 23,
put not about what. | had set up a Go Fund Me page to heip pay for my large
lawyer fees. Jaskowiak threatened me with contempt if | did not take it down.

95. Email to jaskowiak stating he never said why Mother is not living back home as
ledakis said for her. |

96. Email to jaskowiak pointing out many problems and unanswered questions.

97. Email to jaskowiak re where mother is living. Does he plan to keep her there till
death?

98. Email to jaskowiak re accepting iviother’s notes that she wrote to me as proof of
her loving me?

99. Email to jaskowiak. He refuses to respond to my question regarding mother’s
notes.

100. Reply from jaskowiak blaming me for high billing hours, but the Mafia never

fixes problems and never responds to my emails of them.

101. Long email to jaskowiak covering many problems not corrected.

102. Email to fenstermacher and jaskowiak asking when will they be at the house
as per orders by weilheimer when | leave .

103. Email to jaskowiak asking why didn’t anyone tell me about this meeting what
is it about?

104. Email to jaskowiak. Why do you let mother live in that tiny room when you
were in her large home?

105. Email to jaskowiak asking him if he knew what my sister did to Mother in
sisters house and put her in the hospital. Why didn’t he do anything to
punish my sister for doing it.

106. Email to jaskowiak why doesn’t he care about how his client is being caged.

107. Email to jaskowiak about many problems still not fixed and mother’s care.

108. Email to jaskowiak re no cell phone in the visit room would eliminate any
questions if | took video.
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Arthur picketing outside courthouse Norristown exposing judge Weilheimer and her corruption in the
Racket of guardianship corruption.

Arthur picketing outside the courthouse in Norristown exposing the guardianship corruption in DA
Steele’'s county. About November 2023, Steele saw me and took my picture with the sign.

The oath that all lawyers take to be a lawyer. Clearly, none of those involved in my Mother’s corruption
ever remembered their oath.

Janes note written and signed by her stating how much she trusts me with her wellbeing.

A page of the ledakis first report where he said Jane had no problems with daily activities {eating,
dressing, hygiene, etc, could live at home and with Arthur living there everything was fine, Ledakis
NEVER said and has NEVER said Jane had any mental or behavior problems that would make her a
danger or menace to herself or others. So WHY has Jane been locked in a tiny section at the nursing
home, kept in solitary confinement, in a sensory deprived environment and not allowed into society for
2 years by the Racket, which includes Weilheimer?

Jane’s {etter to weilheimer of April 2022 where she says she wants a new lawyer, she wants to go
home, she wants me to live with her again and she wants to come to court to speak. Weilheimer hired
ledakis again who said Jane did not write that on her own and Arthur wrote it. But, in May 2022,
jaskowiak claimed he met Jane«in her room and in a conference call with the lawyers and weilheimer
and he claims Jane said she liked the food, peopie and room. So, jaskowiak is saying Jane DID know
what she wanted. Another coverup by the Racket.

Pictures of Mother before the petition was filed by her estranged daughter, jsh. Jane was very happy in
her life.

A note written and signed by Mother saying she always wants me to live in her house.

PA title 20 section 5521 that spells out how a guardianship is supposed to work and how the guardians
are supposed to serve their client. The Racket has refused to follow that law.

. Ancther note written and signed by Mother where she says how much che trusts me with her health.

DU ICE arY

. Notes 1 left at the FBI office in Ft. Washington telling them about the orphans court corruption and

they have refused to open a case on it for 2 years since | first told them about it and they have refused
to call back the many people who had cases like mine. When | first went to them in November 2021,
Agent Pacchioli said it was a civil matter, not criminal. See the Gloria Byars article enclosed.

Mather’s serious injuries to her face from another fall in November 2023 because of the constantly
waxed floors. She broke her glasses, has a black eye and serious bruises.

. The pam blumer’s (guardian of person since May 2022} hired paid liar who Arthur has to pay $75 for

each 1 hour visit since November 2022. She writes lies in her reports in my visits that the Racket uses
to claim | said things to be used to reduce and later cancel all of my visits with my Mother. This has
been done several times to me and Mother.

Mom very sad and hair looks like she has not been to a hairdresser for many months. Picture was taken
in November 2023. Does Mother look like she is happy being forced to live there?

Letter by weilheimer sent to me saying she is blocking my email address to her office staff because she
thinks 1 call them too much with questions.

Weilheimer lied because she had the county IT person block my email address to ALL county agencies,
politicians, DA, Sheriff, elder agencies, etc as retaliation for me exposing her scam of guardianship
corruption.

during/after my visits and by my phone calls to punish me in various ways, including having a paid
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monitor and reduced visits. But, the Racket has NEVER produced anyone who said so in court. Such
claims are called here say. The basis of US law says a person is innocent until proven guilty in a court of
law and 2 person has the right to face their accuser. The Racket has also refused to allow me to use a
cell phone to record my visits to protect myself from their lies. But, the fact is there are many side
effects of alzheimers, including agitation. But MOST important, why would my Mother, living free and
happy in her large 3 bedroom, 3 bath house of 21 years with her loved possessions, want to live their
and kept in isolation for 2 years instead of being at home free and happy?

PA law dictates that all measures must be used on a person BEFORE guardianship. Jaskowiak was on a
lawyer panel in October 2019 where that was discussed. Heknows Mother, his client since May 2021
should not be in the hell hole where she has been since October 2021.

Slusky, a guardian lawyer in Pennsylvania, says how important visitors are to a person in nursing
homes. The Racket has literally denied Mother any type of social interaction. The only peopie she sees
are the few staff and the other people in her locked in section who have serious mental and behavior
problems. The Racket has refused a phone, mail, friends, ministers for Mother.

A study that confirms lonliness is very bad for the health of the elderly, something the Racket has
forced on Jane at her age of 98.5.

A study, of many, saying how important exercise is for the elderly. Mother’s only exercise, in her locked
in section, for 2 years has been walking 35 feet from her room to the rcom to eat meals and back to
her room to lay in a bed or in the recliner chair 3 times a day. When she tries to walk up and down the
halls for exercise, the staff tells her to go back to her room.

Arthur’s latest email to camp {Nov. 5 2023} trying to get jsh to allow Mather hack hame for Mather’s
happiness and well being and to save a lot of money. Camp always says her client jsh says no. No
reason given.

Local former guardian Gloria Byers found guilty of stealing millions of dollars from her clients. This is
what happens in guardianship corruption like on my Mother now by the Racket.

In the following emails, | sent my emails to many in the Racket, including Lobach, who is senior
partner at Barley/Snyder law firm of the lawyers for pam blumer, bill blumer, gelsinger and others in
the Racket jaskowiak, fenstermacher, camp.

All of those people knew what was happening to my Mother (their client) but never did
anything for her or to help her.

In July 2022, after pam blumer was guardian of person, | contacted her for her to come to my mother’s
house to see how lived and to ask me any questions, Blumer refused. She did not think how a person
was living and now not is important for the health and welfare of 2 97 year old woman.

August 25 2022, bill blumer, husband of pam (hired in May 2022) who she hired as her lawyer (conflict
of interest} who then hired other lawyers in blumer’s law firm and good friends of jaskowiak, says that
his wife thinks the house should be sold when the cost of jane’s pig pen is 590,000 a year compared to
the court accepted cost of Jane's large 3 bedroom, 3 bath house where Arthur had been staying at
jane's request, for about 2 years, house is only $16,500 a year and NO mortgage. The Racket wanted to
sell the house only for more money for them.

August 24 2022 from blumer claiming | bring mother junk food for our lunches. Mother had no food
allergies and no diet restrictions. We were eating the same food she was eating at home before she
was kidnapped and starved by her estranged daughter. Mist read.
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September 2 2022 from my ex lawyer. While mother and | were eating lunch, a staff member, known
for being abusive, starting yelling at me and got my mother very upset. The staff person cursed at me
and many other staff started yelling at me.

Sept 13, 2022, Blumer wanted me to take a “education” class to learn how to talk to my mother
because they claimed she had dementia. Mother only had a little forgetfulness sometimes. Mother had
no problems expressing herself as she was a normal person and her court lawyer jaskowiak never
brought her or anyone else Mother dealt with every year who would have proved Mother did not need
guardianship.

Sept 14 2022. At a very short lunch withr my lawyer and biumers, where bill blumer tursed at me and
said | was the entire problem {whatever that was), | wear a black hat {meaning | am a bad person}, bill
blumer said | was the “fucking problem”, bill blumer said | could not use a cell phone to record my visit
to prove | do not do what staff makes up. Blumer knew that whatever the staff said would be used
against me and my mother. Must read.

Sept 14, 2022, my email to pam blumer that the many problems to my mother that she is not fixing
and why a “care manager” deb klock, who has a long history of stealing and over drugging her victims,
is being kept on by blumer when she is the guardian of person. Must read.

Sept 19 2022, my ex lawyer condemning bill blumer’'s disgusting remarks at a lunch and the many
problems blumer is not correcting. Must read.

November 2 2022, pam blumer lying about what food | give Mother and blaming me for Mother’s legs
that t had proven was not because of me. Must read.

March 15 2023, My lawyer quit in about March and | started to email one of pam hiumer’s many
lawyers, gelsinger. | told him many things about the guardianship and the problems that were not
being corrected by the guardians and lawyers. Must read.

. April 6 2023, my email to lobach asking for a meeting to work things out, but he never replied. Must

read.

. May 26 2023, my email to gelsinger telling him about some preblems that are not being correct by

blumer. Must read.

. June 16 2023, email to gelsinger asking why he never responded to my long list of problems of mother

i sent him a month earlier. Must read.

June 22, 2023, my email to pam blumer telling her to fix those problems affecting mother.

July 18 2023, my email to camp asking why my sister is allowing all of that money being wasted by the
Racket and wili be lost in her inheritance.

June 18 2023, my email to gelsinger asking him why is he refusing to respond to my emails about the
problems affecting Mother and not being corrected by pam blumer. Must read.

. October 5 2023, gelsinger replies to me and lying. | also had been asking and still am for a table for
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Maother’s room so she can use it to look at things. She only has a very tiny table on wheels that has no
use. Must read.

October 20 2023, my email to gelsinger that my mother was in such poor condition and basically
unable to walk. Since Novemebr 2022, blumer demanded | pay a friend of hers $75 per my 1 hour visit
or | could not see mother based on the Rackets lieg that | “agitate” my mother when | visited her and
on now canceled phone calls before blumer stopped them in June 2022. Because | was on welfare after
spending about $100,000 on lawyer and other costs to get mother home, where the Rackets own
“expert” ledakis said she could live, | stopped seeing mother in about lune of 2023 for four months. |
got some money together and started to see her again. But because of the made up lies in reports by
the Racket’s paid liars, weitheimer reduced my visits from 3 a week to only 2 a month. Jaskowiak,
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because of me exposing the scam in many ways, does not want me to have any visits. Mother’s
condition has nothing to do with the so called dementia they claim she has, but only because of lack of
exercise not not able to do anything she used to do for keeping her mind active. Must read.

Novemebr 5 2023, my email to camp asking why my sister does not want my mother to go back home
instead of wasting all of Mother’s money and later from sister’s inheritance. Camp never replied. Must
read.

November 14 2023, my email to gelsinger, blumer and many others about the many problems they
refuse to correct and ignore of mother. Must read.

November 19 2023, my email to many repeating-the many, many problems affecting mother being
under the Racket’s care and not being corrected. | made a long list of questions | wanted answers for,
but they refused to answer them. Must read.

November 23 2023, my email to gelsinger asking why have they not respended to my questions and
serious concerns about mother under their ownership.

December 1 2023, my email to gelsinger still no reply from him about the many problems affecting
mother, the suffering and pain she is going through. Must read.



EXHIBITS 3 '

Jane living free and happy in 2019

Jane and Arthur in 2020 enjoying dinners at restaurants.

lane in 2023 after she fell again on the waxed fioors. { have brought her several pairs of no slip socks,
but the staff do not put them on her. She had several bruises on her face, a big lump above her eye
and she looks like she has not gone to the hairdresser to have her hair washed and set for many
months. Jane used to go to her same hair dresser every week for 16 years before she was guardianized
by the Racket.

Psychologist Ledakis first report where he says Jane can live at home and with Arthur living there
(about 1.5 years) everything was fine.

Title 20, section 5521 which dictates how guardians are supposed to serve their client and how
guardianships are supposed to be run. The Racket has always ignored that law.

Jane’s very specific demand that Arthur stay in the house if he wants. Fenstermacher and the Racket
constantly have ignored Jane’s demand.

A very recent note by Jane showing how much she foves me and trusts me for her care and life.
Another very recent note by Jane that shows how much she ioves me and trusts me to care for her if
she everneeds it.

A very recent case where a corrupt guardian will be going to prison for many, many years and lose
everything she has because of her stealing many millions of dollars as a guardian.

. The email by fenstermacher claiming | am the one that caused massive lawyer costs to Mother. The

fact is, 1 was the only one trying to do for Mother what Ledakis said in his first report: Mother could
stay at home. | have been the only one doing what the Racket should be doing for Mother by the PA
Rules of Conduct for lawyers and title 20, section 5521 for the people assigned to a person under
guardianship. The Racket only uses Mother as their private bank account and have totally ignored their
responsibilities to her as a human being and for her physical and cognitive health, safety and
happiness.
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“Agitation”? As of February 1 2024, lane is almost 99 years old. What woman or man, who is that age, who had
been living in their large, beautiful, 3 bedroom, 3 bathroom house, in a private gated community for the past 21 years,
with their beautiful possessions of 98 years, living extremely free, happy and healthy every day, then kidnapped for no
reason, dragged from their home by her daughter, deprived of her freedom, forced to stay at her daughter’'s house who
she does not like, denied to leave, denied to see or call her son, put through 2 weeks of torture and torment by the
estranged daughter, after about 2 weeks had to be taken by ambulance, uncenscious, to the hospital, confined to bed
for 6 weeks, treated for starvation, not allowed to see or call her son for a month, given daily blood tests {42 times),
given painful daily needles in the stomach to prevent blood clots {42 times}, gets covid where she could have died, then
dumped into a very low rated nursing home that had just reopened from a major covid outbreak, gets covid again
hecause of another covid cutbreak where she could have died, gets influenza from a influenza outbreak where she could
have died, forced to live in a very tiny room, kept in solitary confinement, in a sensory deprived environment, has not
been allowed outside for over 2 years, has not been allowed to see her doctors for 2 years, not allowed to have a phone
in her room, not allowed to see or call her loved son on a regular basis, not allowed to have ministers to see her, not
allowed access to any reading material (tinless her son brought them), not allowed phone calls to and from her friends,
not allowed to see her friends, not allowed to see her home and her loved possessions, not allowed to eat the food she
wants and likes, forced to have total strangers listen and sit next to her and her son, listen to their private conversations,
not be aliowed to express private thoughts viclating both of their constitutional rights, etc?

From August 25 2021 when Jane was first kidnapped to March 1 2024, based on 16 hour days (8 hours for
sleeping) out of a possible 14,472 hours Arthur and Jane could have been together, because of weilheimer’s barbaric
and inhumane visit restrictions that were also demanded by jaskowiak because of the many lies the guardians logie,
blumer, their lawyers, fenstermacher, jsh and jaskowiak have said about Arthur, Arthur and Jane have only been allowed
to have 224 hours together. Jane will be 99 vears old on May 16 2024,

Several months ago, Arthur filed a petition for the Mafia to prove Arthur is a danger or menace to Jane, in other
words either defecate or get off of the toilet. The Mafia has always refused to prove their accusations because they have
no proof. Jaskowiak demanded Arthur's petition be denied and it was. | thought U.S. law was based on a person was
innocent until proven guilty in a court of law and a person had the right to face their accusers. Not for the Mafia.
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6. Neither Pam Blumer or anyone at Barley/Snyder ever had any written order by the court or by any parties
in this guardianship scam on Jane Herring or permission in any way, verbal or non-verbal, to charge jane
Herring for any items, expenses, travel time, lunches out and especially not any legal fees she incurred

operating her business. Those costs were ONLY her costs of operating a business.

7. Blumer lied to the court and Rev. Arthur Herring {(son of Jane) and to Arthur’s then lawyer at the time, Mr.
Meitner, when she claimed she was a certified guardian. Upon checking by Arthur, Blumer had not been
at least 9 years by the business that certifies guardians in the USA.

8. When Blumer was hired, she immediately hired her lawyer husband Bill, a conflict of interest.

9. After being hired, bill blumer hired several of his lawyer friends to be a part of the lawyer team to steal as
much money as they could with grossly inflated lawyer hour invoices.

10. When Blumer was hired, she said she charged $100 an hour, but never told anyone that she was going to
hire many Iawyers and keep on a “care manager, Deb Klock, who has a well known history of stealing and
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Arthur’s inherttance.

11. Within several months, pam blumer gave herself a massive pay increase to $125 an hour without telling
anyone she was going to do so.

12. This “guardianship Mafia, of Blumers, Barley/Snyder, Klock and others were in a panick to steal as much
money, in any way they could, before Jane died and the ATM machine called Jane would be turned off.

13. Arthur was constantly sending emails of complaints and problems Arthur saw pertaining to Jane because
of the lack of care, concern and dedication pam blumer had for Jane.

14. Pam blumer admitted at a hearing she only saw Jane once a month for the two years she was guardian of
perscn to Jane.

15. Blumer took revenge on Arthur because he was constantly proving Blumer was only scamming Jane for her
money by accusing him blaming him for made up issues to get Arthur’s visits reduced to where they would
be denied forever.

16. Blumer did not know or refused to follow the federal and state laws pertaining to AIP’s. This caused
enourmous and needless hardships, pain and suffering, including mental, physical and psychological, to
Jane at her advanced age of 97 -98 years old.

17. Those laws included ADA, Olmsted Act, Title 20 section 5521 and just plain common sense when dealing
with a human being,

18. Blumer refused to carry out ledakis’s advice that Jane stay at home where she lived happily for 21 years
and with her loved possessions. He said Jane had no problem with daily activities and with Arthur there for
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19. At no time did anyone ever say and there are no documents that mention or suggest Jane had any mental
or behavior problem that would cause her to be a danger or menace to herself or others.

20. But for the past 2 years under blumer’s control and ownership, Jane has been kept in solitary confinement,
in sensory deprived environment, not allowed outside into society, not allowed to live a normal life, has
been locked in a tiny section with people with mental and behavior problems (including men) no locks on
Jane's door to prevent such people coming into her room to cause Jane harm, including being raped or
murdered, not allowed to go home to see her loved possessions of 99 years, not allowed to enjoy her
favorite TV shows, friends, weekly hairdresser, dinners out, enjoying the food she loved, getting her regular
medical care and simply being free and happy in life.

21, Blumer never tried to put Mother into a much nicer, much bigger and much cheaper place to live, if not at
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home, where mother could have some of her own things and furniture to make her happy.

22. After two years and despite constant emails by Arthur, blumer still never put a phone or even a table into
Jane's room so she could look at things without having to put her things on a dirty floor.

23. Because of blumer forcing Jane to stay there instead of at home, Jane got covid a second time and a major
case of influenza where she could have died. Blumer stated in her invoice of July 2023, jane’s prison had 41
new cases of covid.

24. According to studies, about 39% of people that die from covid, die in nursing homes.

25. Under blumer’s ownership of Jane after two years, how is Mother better off medically, mentally,
physically, financially and her happiness than before blumer was? NOT AT ALL.

26. POW’s have more privileges than my Mother for the past 2.5 years in guardianship. People in prison for all
types of crimes have more privileges than my Mother. Why? What crime did Mother do to deserve these
last years of her life? She had money tht others had to have because they could not make it on their own.

27. At a hearing in 2022, Blumer said she had 10 clients now but has had 70 total in her 12 years as a business.
Did she foliow her same pattern of hiring her hushand, he hires other lawyers in his firm, maybe hiring
some other friends of hers (like her “monitors” she made me pay for to see Mother} and they all bill her
victims like they did to Mother? What a scam.

28. Did blumer also neglect those victims as much and the same as she did to Mother?
29. NONE of pam blumer’s charges or ANY of those lawyers and Klock can be proven by them.

30, At NO time did blumer gr any of those lawyers ever create a way that problems and needs and wants of

Mother, that only | found could be solved without the pathetic desparate money grabbing by blumer, her
lawyers, klock and others. It was blumer’s job to see to it those problems were fixed and Mother could at least
tolerate being in a locked in prison. A simple meeting of blumer once in a while could soive those problems,
but never were. Money, Money and More money was the blumer’s and lawyers only concern.




MOM COURT ORDERS m

5 21 21- jaskowiak appointed mom’s lawyer 3;:
8 6 21- mom declared incapacitated “by clear and convincing evidence.” AHIl is not an appropriate guardian
for jane. She did not have the capacity to change her legal documents in December 2020 and January
2021,

8 11 21- logie appointed guardian of person and estate.

8 27 21- AH cannot go to jsh’s house; no wellness checks by ah.

10 7 21- visits 3x a week; cannot share information about jane.

12 15 21- AH in contempt; 6 months prison or until information on his website and talk show deleted; must
pav fine of $4,680 to jaskowiak.

12 19 21- AH released from prison; cannot tell mom he was in prison.

5 9 22- no JTH at hearing; no kuhar, MM or hospital records; no hearing for Jane's incapacity.

5 13 22- logie quits; blumer and fenstermacher appointed guardian of person and estate.; definitions of what
they can do; mom still incapacitated according to weilheimer.

107 22- contempt # 2 granted; contempt fees paid no further penalty. But weilheimer fied. She put me into
prison for a week. Cannot discuss guardianship or sale of house with jane,

11 14 22- no records given; mom cannot testify.

11 16 22- paid monitars; picked by pam blumer, visits 3x a week.

12 21 22- AH in contempt; 7 days in prison, cannot tell mom AH in prison.

2 16 23- Ah must pay for visits; visits 2x a week 1 hour; no food given to mom; monitor listens to conversations
and makes notes; no talking to mom about guardianship, MM, or ah eviction; no visit restrictions on
sh.

3 2 23- pay ledakis.

4 17 23- fonstarmacher nay nam bluymer, harley Snyder.

4 29 23- appeal of eviction denied per curiem.

5 12 23- visits still 1 hour with monitor; blumer will make “best effort” to find a monitor for mom’s birthday
and mother’s day.

6 13 23- ledakis does evaluation of mom for visits with mom; ah cannot discuss court proceedings with mom,

going home and ah going to prison.

6 27 23- parties reply to ledakis report of jane of 6 13 23 and future visits to mom by Arthur; fenstermacher
pay ledakis for report.

8 9 23- remove fenstermacher denied. Eviction appeal denied; AH can work with fenstermacher to get money

to move.

10 4 23- AH sees mom only 2x a month; must pay monitor; contempt if he fails to do so.

11 2 23- pay blumer.

11 9 23- no emergency to unblock AH’s emails.

12 21 23- ail 3 petitions of AH denied: AH is danger or menace to mom, remove jaskowik, remove

fenstermacher. Other motions rescheduled.

12 24- 3 contempt hearing put on hold; no visits by ah.

2 14 24- subpoenas by ah denied to all parties.

2 16 24- blumer aut as guardian of person, ellis replaced her.

2 27 24- Emergency netition for unlimited visits and no supervision with mom denied; petition to remove jack
ass will be heard march 20 2024.

4 3 24- no unblocking of AH emails that had been done by weitheimer; no money from fenstermacher; no



unmonitored visits; no visits till may 1 then 1 visit every other week; monitor is Harris of the Lincoin
Center; $150 per visit, extra charged time can be added; no pictures of mother or monitor; no contact

14 ] avie ae vnmkrier”
with harris/Uincoin conter; iackowisk stays as mothers lawyer,

7 1 24~ AH visits mom to see her die, 3 people must watch ah, no pictures or video taken, no devices brought

into room. Ii i
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are clear and obvicous to me, In addition to that,
though, he has alsoc been contacting Dr. Kuhar's office.
And, even more --

THE COURT: Which is Mrs. Herring's

Mﬁ. JASKOWIAK: That is correct, the
long-time general practitioner, at her office up in
Sellersville. He, in fact, I've been informed, showed
up at Dr. Kuhar's office early in the morning as
somebody was opening up the office. That's grossly
inappropriate, there is no reason for him to be
contacting the office in that manner; but, nonetheless,
he showed up there. The Court is already aware that at
cne point he had called the state police for a supposed
well-check when there was no reason for one.

THE COURY: Multiple well-checks on the
same day, T believe.

MR. JASKOWIAK: Yes. And the problem is
what Mr., Herring ig trying to do is basically establisnh
what I would loosely call a shadow guardianship, where
he thinks he is in contrel. And he is vicious towards
anyone who stands in his way.

I find it dismaying that he wouldn't

-r

have had the courtesy to email all the rest of ug as



INSULTING WORDS BY JASKOWIAK m

3.17.24- Response to preliminary objections by jas- 3 7‘
Harass, vicious, rants, baseless, vile, rambling, disjointed, incoherent, scandalous,

mafia, vituperative language, inflammatory, derogatory,

2. 7. 24. - Pre trial statement by jas
' Harassment, intimidation, rants, ramblings, vicious, defamatory, threatening,
emotionally distraught, unholly terror, published defamatory content, he must now
be considered a recivicist, intimidate, terrorize, statk, demonize, try to force
resignations, his unjustified behavior must end NOW for jane herring's sake and for
jane herring’s estate, relentless litigation and improper conduct, unholy war, costing
his mother's estate, denial of his mother's declining cognitive condition, relentiess
mission of harassment and intimidation against anyone associated with this case and anyone
associated with anyone who is associated with this case, threatens anyone who stands in his
way from getting what he wants, he is obsessed about a possible inheritance even at a
significant cost to his 98 year old mother and her estate, his ongoing deliberate refusal to
respect any authority whether those rules established by this court proscribed by law or those
set forth at the nursing home for the health safety welfare and protection of its residents
represents the mind set of one who thinks he is above any real consequences for his actions,
persistant rants and rambling accusations have been vicous, defamatory and threatening, ah’s
behavior is not just of an emotionally distraught 70 year old man who is upset at the thought
of facing the unfortunate reality of his mother’s condition

Campaign of unholy terror, harassment, published detamatory content, intimidate, stalk,
demonize, try to force resignations, uncivil behavior, make threats, jeopardizing jane’s care
safety and welfare, inappropriate conduct by AH {2x), wrongful behavior. AH is purposely
interfereing with his mother’s much needed care, for jane herring’s sake AH must be sternily
sanctioned so it does not happen again, he is likely to use gift money to fund his unholy war,
verbal abuse, harassment, upsetting his mother, terrorizing, recidivist, harass, intimidate,
terrorize, forces resignations, published defamatory content, while he may have the right to
certain free speech protection under the first amendment, intimidate, stalk, uncivil behavior,
make threats against anyone who resists him, jeopardizing janes care safety and welfare,
intimidate and harass those associated with this matter and is injurious to the to the interests
of jane herring and those providing care, he thinks he is above any consequesnces of his
actions, emotionally distraught, upset at the thought of facing the unfortunate eventuality of
his mother’s condition if that was the case why did he take a 5 month hiatus from visits
(sterling denied me visits for 3 months),




12 10 21 notes of testimony-
Jas; he called the state police for a weliness check when there was no reason for one.
Court: multiple checks. Jas: yes., jas: he {Arthur) is establishing a shadow guardianship he
thinks he is in control, he is vicious towards anyone who stands in his way.

4/2/24 - Memorandum in support ol preliminary objections by jas. .
Scandalous, impertinent, derogatory, vicious, inflammataory, derogatory, incoherent,
rambling, disjointed, unintelligible, irrefevant matters, “got the message”, harass,
“unless he gets what he wants”, vile invectives, total defiance of normal social
convention, "a danger to all involved”, “ultimately harmful to his own Mother”,
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Cynthia

From: Cynthia Ellis <elliscynthia3@pmail.com>
Sent: Monday, March 4, 2024 8:58 AM

To: Cynthia Elltis <cellis@4lifecareservices.com>
Subsject: Fwd: jane herring

Sent from my iPhone

Begin forwarded message:

David Jaskowiak

davidjasi@davidjaslaw.com
o tomiinher 192 5@tutanata com + 1 « W Wad, Mar 6, 2024 - 06:45

Fram
Pavid Jaskowiak <davidias@davidjaslaw.com>

To
Cynthia Ellis <cellis@ 4lifecareservices.com>

tomlinher192s@tutanota.com <tomlinheri925&utanota.com:

RE: jane herring

Mr. Herring,

hitps ffeop Jute. comimal/Nedcl Is—7-SMeBdTie—9
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Your use of personal email is inappropriate. Please refrain from doing so. in addition, | would ask
that you pravide Ms. Ellis with a short, succinct Jist of those issues which you beiieve are necessary
to discuss. Please list those issues in order of priority as you see them Her entry in this matter
shouid not be viewed as an opportunity for you to re-litigate past grievances. Ms. Ellis’ time is very
valuable, and | will object to any effort to take her focus away from her responsibilities to your

mather.

Thank you for your anticipated cooperation.

DAVID A, JASKOWIAK
Atforney ar Law
215 Greenwood Avenue

senbha 14
HIIC 85

LN

Jenkintown, PA 19046
Phone: 218-886-7720
Fax: 215-886-7728

Cell: 215-65-2761

E-mail: davidjas(@.davidjaslaw.com

Sent: Tuesday, March 5, 2024 12:06 PM
Ta: fomlinher} 925@tutanota com

Cc: David Jaskowiak

Subjact: FW: jane herting

hitps./fapp.tuta.com/mailMNeScl le--T-@NeBdTiu-——8
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IN THE COURT OF COMMON PLEAS &
OF MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA lf 0
ORPHAN’S COURT DIVISION /

NO. 2021-X2116
IN RE: JANE T, HERRING, AN INCAPACITATED PERSON

AND NOW, the day of , 2024, upon consideration of the testimony

provided and evidence submsiticd at the time of heating on February 16, 2024 and March 20,
2024, 2 well as the specific request a the time of hearing by court-appointed counsel, David A.
Jaskowiak, Esquire, this Court has determined that the unnecessary and unjustified release of
personzl information about persons associated with this case has had, and will cominue to bave,
a deleterious effect on individuals willing to contmue to provide services and care to Jane T.
Herring, the incapacitated person. Those individuals include, but are not limited to, past and
present cure providers, guandisne, nursing home fscility siaif, vistrion sapervisors ud
attomeys. The Court specifically finds that certam conduct of Rev. Arthur Herring, 111, was niot a
legitimate, justified expression of his First Amendment rights and that his purpose was improper
and deliberately intended to harass, intimidate, threaten and/or terrovize those providing care or
services to Jane T. Herring. As such, the release of that personal information presents an
ongoing danger to the continuation of necessaty care and attention to the safety nceds and well-
being of Jane T. Herring. Therefore, it is hereby ORDERED and DECREED as follows:

1. Itis strictly forbidden for any individual associated with this case 1o release the personal

contact inforation of others who are iwohved in providing care or services 1o jane



7

Hesring other than to this Court, o law enforcement, or those individuals who require
that icformation in arder 10 provide care (0 ber. That includes persons inrvolved in this
matier in the past and in the present as well as those who may be involved n the future.
1t further includes contaet information about the agencics or compenics for wkom any
service and care providers work.

2. The prokhibited release of information encompassed by this Order includes any release by
any medium including, but not limited to, emails, texts, publication and/or ransmission
over the internet or through social media of any kind, disseminetion of information to the
news media, the mailing and/or delivering of letters and other written memoranda, the
posting of circulars and/or handbilis, and/or any other relcase by similar methods of the
personal information sboot individuals involved in this matier.

3. Vinlation of any aemast of this Order will resnlt in sanctions,_inchnding possible contempt
and incarceration.

4. All ptior Orders and Decrees of this Coart shall remain full force and effect, except as
modificd hereby.

BY THE COURT:

MELISSA S. STERLING, J.

This Order e-filed:

David A_ Jaskowiak, Esq.
Brittany J. Canp, Fsq.

Ronski W, Fenstermacher, £sqg.
Rev. Arthur Herring, 1l
Cynithia Ellis

Judicial Court Clerk
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Arthur Herring, HI
258 N. West End Bl #153
. Quakertown, PA 18951 ,
b L. RE pl:amtzt!\gam;\:tDa\rie;l.Nl,anJuaskmmiake ‘Esquirg "~
vee B T, et e T oo
ree o e Roference #C2-23-1083 L _
coqnplaim Agamsmonaidw #enstenhactuec i Esquina

Flle Referance #C2-23-1084
Dear Reverend Hefring:

We reviewed the complaints you submitted regarding Aftomeys David Allan

. Jaskowiak and Ronald W. Fanstermacher, Jr, After our review, we dismissed the

complaints.

The matter about which you complain s a guandianship established for the person
and estate of your mother. You assert in the compiaints thal the guandianship was
unnecessary, and was established so that others couid misuse your mother's assets.
According to the complaint, Mr. Jaskowlakwasappomadhyme{:ourttomprasentmr

mather with regard fo the guardianship, and M. Fmstatma was gppointed

guardian of your mother's estate in May of 2022. - You allege thia Jaskcwi&ksndur
Fanstermacher conspired with.the. Ooua;‘le;miwomm fo misuse your mother's assets. You
claim that, as part of their caspiracy. you of mperwnwctandwsmwm
your mother. in addificn, ymﬂogelﬁat,aspaﬂofﬂ\eﬁonsm t#6-Cotart had you
;imemhadforwnmmofm

4,
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Arthur Herring, Hl
Page Two B
November 27, 2023

At the outset, it is important for you o kiiow some ﬁmitaﬁormonmisofﬂce’s
consideration of your discipiinary complaint. First; our jurisdiction and authority is limited
to attempting to enforce the Rules of Professional Conduct, a set of minimum ethical
standards with which all attorneys must abide. While the Rules are quite broad in their
scope, they simply do not prohiblt alf conduct by an attomey which might be consldered
as unprofessional, inappropriats, or “"unethical.” Second, even though you have
submitted complaints, this office does not reprasent you or your persorial interests. We
are not your altorney and cannot provide you with any personal legal advice. We cannot
atismpt to abtain any-remedy or damages you smight fsel you are sntiled to nor can we
interfere with or intercede in a2ny pending or future legal proceedings you might be
involved in.

"We reviewed all of the Information which you provided. This includes the
complaints, as well as all of the documents which you included with the compisints. In
addition, we obtained and reviewed the docket of your mother's guardianship matter.
Further, we obtained and reviewad the dockets of appeals filed by you or on your behalf
conceming the guardianship.

Regarding your dissatisfaction with the establishment and handling of the
guardianship for your mother, we note that such concems with the court-appointed
attomey and guardians for your mother are matters that are more appropriate for the civi
courts to review and determine. It is not the role or function of this office fo usup the
functions of the courts, making determinations of law or fact in underlying matters. Nor is
this office an altemate forum in which to litigate a case, or appeal or contest any findings
that may eventually be made by an agency or court.

Further, we understand your assertion that there is 2 criminal conspiracy betwsen
the court and the individuals appointed by it for your mother’s grartianship, which alleged
conspiracy afso Ticludes-your sister~¥*you believe that you have evidence of such a
criminal conspiracy, you should provide such evidence to criminal faw enforcement
authorities for review and determination.

You should consult with counsel of your choice with regard to how to proceed in
court with respect to your concemns. In the event that, in doing so, you obtain a finding by
a court that Mr. Jaskawiak or Mr. Fenstermacher engaged in some form of improper
comduct in relation to your concems, please contact um, referring fo the finding or
adjudication of the court. We will avaluate the matter in light of the finding of the court.

Stmilarly, if either Mr. Jaskowiak or M. Fenstermacher are convicted of a crime
relating to the matiers to which you refer, piease contact this office. We will evaiuate the
matter at that time in light of the criminal conviction.
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IN THE COURT OF COMMON PLEAS OF MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA
ORPHANS COURT DIVISION ! { 2_
NO: 2021-X2110 $
IN RE: JANE T. HERRING
AN ALLEGED INCAPACITATED PERSON

PETITION TO REMOVE DAVID JASKOWIAK AS LAWYER TO JANE HERRING

Petitioner, Rev. Arthur Herring Yl, pro se, (hereinafter referred to as Arthur), files this Petition
to Remove David Jaskowiak as lawyer to Jane Herring, Petitioner is requesting a hearing and a
decision by this court.

1. This Orphans Court has jurisdiction and venue over this matter of Jane Herring and the
petition hearing pursuant to 20 Pa. C.S.A. section 5512.2, Orphans Court Rule 14.9

2. Petitioner is Rev. Arthur Herring lil, age 70, son of Jane Herring, forced to live in his car,
in the middle of winter, eating cold sandwiches for lunch and dinner, evicted from Jane
Herring’s house against her written and verbal wishes. Eviction was done by Judge
Weilheimer, David Jaskowiak (lawyer for Jane since May 2021) and Ron Fenstermacher
(guardian of éstate since iay 2022).

3. Jane has been denied her Rights and Powers by this court, Weitheimer, Jaskowiak,
Fenstermacher and her guardians in this guardianship fraud. Those Powers and Rights
are expressly written in various federal and state laws pertaining to guardianship. Those
laws empower her to makerdecisions to her guardians and in her guardianship.

4. lane continues to be a victim of guardianship corruption and fraud based on a fake and
admitted unreliable “evaluation” by Weilheimer’s hand picked psychologist, Ledakis.
Jane was declared “incapacitated” by Weilheimer.,

5. Jane Herring will be 99 on May 16 2024, IF she can live that long because of being
drugged, denied to be with her son, denied exercise, denied to leave her locked in
section in a low rated nursing home for 2.5 years, denied to be allowed in society,
refused to be allowed td go back home to enjoy her much loved possessions of 99 years,
denied to have friends visit, denied a phone, denied a table, denied to live her life as a
human being instead of being forced to live like a dog in a cage for the past 2.5 years.
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Movant also requests that Arthur be directed to file a concise response to this Motion
within twenty (20) days in the manner required by the rules of procedure or risk the
imposition of appropriate sanctions.

Movant further requests the Court suspend Arthur’s in forma pauperis privileges for six
(6) months and that his four petitions which he filed on October 19, 2023 be stricken.
Movant also requests that Arthur be sternly cautioned that any other filings which he
submits, if determined to be in bad faith and/or for an improper purpose, shall also be
stricken and that he will be subject to severe sanctions, including but not limited to a
complete restriction from any and all visitation and, if necessary, incarceration, for any

further violations of this Court’s Orders.

WHEREFORE, David A. Jaskowiak, Esquire, court-appointed counsel for Jane
T. Herring, an incapacitated person, respectfully request that the Court issue an Order
directing that:
(1)  Arthur Herring, III’s four petitions which he filed on October 19, 2023 shali be
held in abeyance untif further Order of the Court,
(2)  Arthur-Herring, I11, is directed fo file a response to the instani Motion within
' tweaty (20) days,
_(3) Arthur Herring, III's in_forma paperis privileges are suspended for six (6)
months,
(49)  The four petitions filed by Asthtt Heyring, I, on October 19, 2023 are stricken,
(5)  Arthur Herring, TTL, is swenly cautionsd thet any other filings which he submits in

Page Sof 6
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TORY MEMBERSHIP CONTACT

Preventing Elderly Exploitation

Date: Morday September 28, 2015
Time: 2:30pm - BELS0om

Location: The Willlam Pern inn

Speaker: O

jsne M. Zabowski, Esguire, and David Jaskowiak, Esquire

A3 Orphans’ Court [igstors, Disne M. Zsbowski, Esquire, and David A Jaskowiak. Esquire are involved in zases which fotus on the problems that
individuats with cognitive decline Yace. The titigation inveives & muiti-discintinary aporoach begause they geal with

geriatricians pyychoiogists/geratric psychiauists meure-psycnologists/incial workersiguardiang/protective service workers/aging and sdult
services caseworkess/palice sfficersdetottives/Dankers and interasted family maembers.

These cases invaive viingrable elderty people who are susceptible 0 seams and other designi
impatred sideriy peonte, s Zabowsi} snd Me jaskowiek see more chiltren with a strong s
respurces, despite competing f firancial needs demonstrated by the parents.

v incividuats, Witk the growing nuember of
nse of entitliement, They want to control” thelr parents’

Planning for our Later years is an sdmivable and necessary goal s, Zabowski anc Mr laskowiak get involved in many cases where there has been
no planning or the planning gpes awry. They will address the concerns that vou should have when trying to meet the needs of the more
vulnershis senior otizens,

', Zabowski 15 a1 sttorney in (oliegaviile, Montgnmery County, PA. She received her Bachelnr of Arts Degree In 1980 from King's Coliege,
x,.raéu& ing magnz cum auge, argd har Juris Doecter Degree from Emaory University Schaool of Law in 1983 where she was sdmitted 1o the Ovder of
tre Bardsters. She concentrates her iegal practice In the fallowing areas: Jrphans Court Litigation, Estate Planning and Domestic Relations, Sheis
court-appointed 1o represent slisged incapacitated persons.

My, Jaskowizk is 3 sole practitioner In Glenside, PA who has been in practice since 1987 He received 5 Bachelor of &515 from La Salie College {now
Universityl in 1977, graduating maxima cum isude. He received his lav degree from Tempie University in 1857 graduating cum laude. Hisworkin
the srea of elder {aw now foruses principslly on litigation involving eloer abuse, fnancial exploitatin Issues. Blial support, ard guardianships, M.

Jaskonveak alsg dedicates & portion of his practize to the aress of w and inswrange-related Dligation,

persohal

Our thanks to Montco Elder Law® for being the sponsor of this program. Materials regarding their services will be made avaiiable ot the meeting.

CEET LA

See spwo o




ly than nop-confidential information and

tion and documents different!

P.O. Box 311

invoice # 10003

JUSLU. 1€ Mer cerniies Mar Hus ming Compies WIth NG ProviSIcns or the Hubiic ACCESS 0Ny Of

01/05/23 DJ

01110723 .DJ

01111123 DJ

01/13/23 DJ

01/30/23 DJ

Records of the Appellste and Trial Courts that require fillng confidential informa

J 02/03123 DJ
3
& 02006723 DJ
m o
= .
DJ
02/08/23 DJ

LASeR QLT1-X2TTU- 74 Kecarvad at Monigomery LGounty Regster of Wils UIMce on U 2Yz2Uzd 1229 M, Hee

the Unified Judicial System of

=54

LAW OFFICES

DAVID A. JASKOWIAK

ATTORNEY AT LAW
815 GREENWOOD AVENUE

JENKINTOWN, PA 19046

SUITE 14

(215) 886-7720

FAX: (215)886-7728
devidjas@davidjaslaw.com

The Honorable Gail A. Wailheimer
Montgomery County Court of Common Pleas

Norristown, PA 18401

of Jana T. Herring, an Incapacita

Telephone call from Guardian, Pam Biumer, regarding additional
complaints which were made to Manatawny Manor about Jane Herring's

medical condition.

Telephone discussion with Attomey Thad Gelsinger about visitation.

Review of Concise Statements filed by Arthur Herring; research;
preparation of Motion to Strike; electronieally filed Motion and

Memorandum with Orphans’ Court.

Review of letter from Aftomey Thad Gelsinger, directed to Judge

June 29, 2023

Parson

) CCP Montgomery County OC NO. 2021-X2110 .

“Professional Services From 01/06/23 to 08/29/23

Waeilheimer regarding the issue of visitation.

Received and reviswed Arthur Hetring's Answer to Motion to Strike;
review of Order by Superior Court requiring filing of Docketing Statement
by February 3, 2023 or appeal will be the dismissed; brief additional

résearch on case law.

Review of Go Fund Me page initiated by Arthur Herring.

Telaphone discussion with Detective Joseph Kelly, Mantgomery County

detectives.

Telephone discussion with Attorney Thad Gelsinger regarding hearing on

Thursday, recent Internet post by Arthur Hermring.

Visited Jane Herring at Manatawny Manor; discussions with various
members of the staff, including those on Horizon fleor.

Hrs/Rate

0.20
300.00/hr

0.22
300.00/Mr
2.50
300.00/hr
0.08
300.00/0r

0.33
300.00Mmr

0.20
300.00/hr

0.20
300.00/hr

0.20
300.00/hr

2.00
300.G0/hr

ysT

Amount

60.00

85.00

750.00

25.00

100.00

60.00

60.00

80.00

800.00
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Hra/Rata Amount
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02/08/23 DJ  Review of file in preparation for trial tomomrow moming. 1.50 450.00
300.00/hr

02/09/23 DJ  Attended first day of hearing on Petition to Modify Visitation at 375 1,125.00
Montgomery County Courthouse, including travel. 300.00/hr

0214/23 B4  Day 2 of trial on Pefition to Modify Visitation. 4.50 1,360.00
300.00/hr

02/15/23 ©J  Day 3 of trial on Petition to Modify Visitation. 3.00 900.00
300.00/hr

~ 03/29/23 DJ  Telephone conference with Altorney Ronaid Fenstermacher; telephone 0.23 70.00
conferance with Attorney Brittany Camp. 300.00/hr

03/30/23 DJ  Conference with Judge Weilheimer and all counsel regarding Petition {o 0.67 200.00
i Withdraw, other related issues; post conference discussion with counsel, 300.00/hr

04/11/23 DJ  Review of amail from Arthur Hermring; telephone discussion with Attorney 0.25 75.00
Thad Gelsinger. 300.00/hr

DJ  Telephone conference with the Court, &ll counset, regarding Arthur 0.75 225.00
Herring and his request for visitation, letters to Court and counsel and 300.00/Mr
other related issuss.

DJ  Callto Orphans' Court clerk; follow-up call to Attorney Thad Gelsinger. 0.17 50.00

300.00/hr
05/07/23 DJ  Review of Application for Reconsideration gnd attached exhibits; 2.00 600.00
preparation of draft of Response to Application; review of ather parts of 300.00/hr
file; further revisions.
05/08/23 DJ  Final revisions to Answer {o Application for Reconsideration Filed by 0.50 150.00

: Arthur Herring with & Superior Court. 300.00/hr :

DJ  Telaphone call to Aftomey Thad Gelsinger regarding tomorrow’s 017 50.00
conference, discussion about denial of Arthur Herring's Application for 300.00/hr
Reconsideration which was just handed down by Superior Court.

05/12/23 DJ  Conference with Judge Weilheimer with ali counsel and Arthur Harring 0.75 225.00
regarding Arthur Herring's request for visitation on Jane Hemring's birthday 300.00/hr
and on Mother's Day.

05/22/23 DJ  Telephone conference with Attorney Ronald Fenstermacher regénding 0.25 75.00
this moming's email from Arthur Herming, his telephone conversation with 300.00/hr
Arthur, and the status of his appeal regarding the eviction.

06/22/23 DJ  Discussion at Sheriff's Department regarding requirements to implement 0.50 150.00
Order for Eviction. 300.00/hr
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Hrg/Rate Amount

5
g
£
o3
%
83
<
g
S a
LE
3
B
1
E'E U6/28/23 DJ  Preparation of Motion to Obtain Order Directing Sheriff Regarding 1.50 450.00
2 g Eviction Process. 300.00/hr
=
% § For professional services rendered 2642 | $7,925.00
gg Additional Charges :
§§ 01/11/23 Filing Fee - Motion to Strike 65.59
w
g g (1/12/23 Postage Fee - Forwarded Motion to Strike Statements of Matter to counsel 4.20
H '§ 02/14/23 Parking - Day 2 of Trial, Petition for Modification of Visitation 9.00
B E
g 3 02/15123 Parking - Day 3 of trial, Petition for Modification of Visitation 9.00
E é 08/28/23 Filing Fee - Motion to Obtain Order 85.59
=8 ' .
5§ 06/29/23 Postage Fee - Forwarded Motion to Obtain Order and Praecipe to Altach Notice to Plead to B.88
§ % counsel and Arthur Herring, Hll; sent via first ciass mail
it '
i? 2 Pastage Fee - Forwarded Motion to Obtain Order and Praecipe to Attach Notice to Plead to 8.72
5 “'S Arthur Harring, lil; sent via first certiffted mail, retum receipt requested
s )
RE Filing Fee - Petition for Aliowance . 65.59
% § Postage Fee - Forwarded Petition for Allowance to counsel and Arthur Herring, 1l 432
33 ‘ S
29 Total additional charges - $241.89
58 -
$3 | -
E Total amount of this bifl $8,166.89
9 ,
§ % Previous balance $19,508.57
‘c .
£ § Accounts receivabie transactions
&
§§ 2/17/2023 Payment per Court Order - ($19,508.57)
g 5 Total payments and adjustments ($19,508.57)
ga
& :
gg Balance due $8,166.89
)
5
g <
[~]
§
33
; &
23
o 3]
£3
N E
83
58

gocuments.
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2021-X2110.100.2.1 Memorandum of Law/Brief, Page 4
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Answer to Arthur Herring ¢(Filed 12/20/23, e-thread #99)
. Answer on behalf of Jane Herring (Filed 12/21/23, e-thread
#100.1)
. Answer on behalf of Jill Herring (Filed 12/26/23, e-thread #100.2)
4, Third Motion for Contempt filed on behalf of Jane Herring (Filed 12/21/23, e-

thread #100.1) _
. Answer of Arthur Herring (Filed 12/20/23, e-thread #101.3)

B. Statement of the Facts

1. Arther Herring’s Behavior

At the root of each and every one of the pending multiple petitions now before the Court
is one person: Arthur Herring. Without question, this matter is one of the most, if not the most,
litigated post-guardianship matters in Orphans® Court. The litigation has been spawned by one

an, Arthur Herring, whose unfortunate denial of his mother’s declining cognitive condition and

her need for care has led him on an relentless mission of harassment and intimidation against _

e, e e o o e R e R AU et Ao . e A

anyone associated with this case—or, for that matler, anyone associated with anyone who is
e et

associated with this case. He has threatened anyone who stands in his way from getting what he
———-—-________________‘____________,‘_.-—'—'—"'-‘———-.__.‘

_wants. He is obsessed about a possible inheritance (even at a significant cost to his 98 yﬂ_q!gl__,

e e

mother and her estate). His ongoing, deliberate refusal to respect any authority, whether those
MOUCT alid ek ealdx) i

rules established by this Court, those proscribed at law, or thosc set forth by the facility
rules cstablishicd by this L.ourl, those pr 1

P - _ T

(Manatawny Manor) for the health, safety, welfare and pmtectwn of lts remdents represents the the

mind set of one who thinks he is above any real consequences for his actions. His persistent

_rants and rambling accusations have been vicious, defamatory and threatening,

To be clear, Mr. Herring’s behavimwi@jgggly_distmugg 70 year old

man who is upset at the thought of facing the unfoﬁummw%_ If

Page20of 6
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David A. Jaskowiak
106 Shady Hill Drive
Chalfont, PA 18914

My name is David Jaskowiak, and my wife and I are the parents of a 23 year old young
man who suffers from autism. We are currently without any waiver services at all. My son is
unable to work and relies on us for all of his needs. I am here today to try to give you some sense

of the struggles and hardships which we experience from the lack of any services or programs.

Initially, we did not understand how the complicated waiver service program even
worked until a couple of years ago when, by sheer happenstance, I explained out situation to a
friend who said that we had better start looking into it because it could take some time.
Unfortunately, we had received no information, guidance, or assistance from our local educators
before our son graduated from high school in June 2012. When we started looking into the
various waivers, we found it confusing, to say the least. What did become apparent, though is
that our son would likely not qualify for the “ID” waiver program because of the rigid 1Q score
criterion that was used to determine eligibility. He is a little, but not much, above that arbitrary
1Q threshold. Does that mean that our son is somehow able to be employed, live apart from a
supervised setting, or even survive out in the community by himself? Not at all. Functionaily,
our son will continue to need 24/7 assistance for his health and safety as he gets older. He simply
lacks the ability to understand the everyday challenges and dangers of life. He is unaware of
those would seek to manipulate him and take advantage of him. Although he clearly needs and
wants people in his life who can accept him for what he is, our son lacks the requisite social
skills to develop friendships and relationships necessary for living his life on his own. He lacks
the tools to comprehend and understand “how the world works,” and will never be able to live on
his own. We looked into whether OVR could help him get a start in the working world, but were
dismayed when we were told that OVR was only for those who are able to engage in
“competitive employment.” Our son is not just ready for that and needs supports and services if

he is ever to reach that point..

Page l of 4




Qur first attempt to apply for the autism waiver was never completed. We left our name
and number on the designated telephone number for the Bureau of Autism Services, but did not
hear back. Finally, in September 2014, we were able to complete an application for the autism
waiver over the telephone. [ spoke to a woman at the Bureau who took down our information
and then informed me that the waiting list was about two years. I expected to get some kind of
written confirmation of semething afler that phone call, explaining how the process would work,
what we could expect, and how we might monitor our waiting period. To this day, I am still
waiting. 1 have called a few times to see where we are on that list and how much longer we
might have to wait, but was told that the Bureau does not give that information out. It is truly

Kafka-esque. We are still waiting, but we are not really sure for what or for how long.

We were heartened by the news last summer, ironically when our son was suffering from
some of his biggest challenges, that additional funding would be on the way when the budget
passed. Unfortunately, as I later learned, those extra spots are minimal and, with the budget

impasse, even that isn’t happening.

How do you explain all of this to an autistic young man who just wants to be happy and
to be able to do something with his life? 1 truly wish that our son could describe for you his daily
frustrations, boredom, and loneliness, but, although he is verbal, his communication skills do not
allow him to do that. All of this is far beyond what he can comprehend. Perhaps in that way, he
is really similar to all of the other parents out there, even me, who do not understand why this

process is so difficult when there are autistic men and women who are so deserving of our help.

I am told that there are about 2000 adults waiting for services from the autism waiver
program. [ have also been told that new adult applicants become eligible for services at the rate
of about 100 per year. At that rate [ could be well into my late seventies and my son could be in
his forties before he gets any services. We simply cannot wait that long. The longer we wait for
some services, the more difficult it will be for our son. He is already going through a difficult

adjustment period his early 20's which, even for a “normal” adult, is perhaps the most

Page 2 of 4



challenging period of that person’s life. And heaven forbid that something should happen to my
wife or me. A drastic transition for my son into some other living arrangement would be truly
traumatic under those circumstances. The fact is that our son needs more people and services in

his life #ow to prepare him for the inevitable transition.

Here is the other part of the problem. Without waiver funding, there are ne programs
available to help us. Even if we could private pay, many, if not most, of the programs will not
open their doors to someone without waiver funding. That leaves only my wife, me, and our
other son (whoe is 3 2 hours away in college) to provide for our autistic son’s needs. Friends and
family only go so far, and the truth of the matter is that most people, even with the best of
intentions, lack the necessary insight and understanding of the special issues that autism presents
unless they live with it. A trademark of autism is quirky, unusual behaviors. With small autistic
children, that may be looked upon as “cute.” It stops being cute, though, when kids with autism
are all grown up. Unless you are properly trained, or really know the autistic individual, there are
some behaviors that might, at first blush, be very concerning. So it is left to us, his immediate
family, to help him. And there are no breaks. My wife is no longer able to work outside the
home. We cannot get away on vacation. And even if we could get away, respite is simply not

available. It is a 24/7 job,

But the biggest effect on the lack of services is the effect on our son. He wants more
from his life, but he is finding our that the world is not such a hospitabie place. He would like
activities, friends, maybe even a job some day if he could be properly trained and supervised in a
working environment that can accept his idiosyncracies. That is what he was promised by his

teachers while he was in school. He struggles with understanding why that has not yet happened.

In deference to my son’s right to privacy, I cannot explain all that has happened in the 3 2
years since he finished high school. However, I wold like to try to dispel the notion that an
autistic child who has received services while he was in school does not suddenly “get better”

and become fully integrated into society upon graduation. In fact, without continuing supports
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and services, exactly the opposite takes place. We have seen regression, including the loss of
basic skills that our son had mastered in early childhood. That includes self care skills, eating
and dressing habits, the ability to organize and follow through on tasks, and the ability to be
motivated. All have been compromised. This time last year, we saw that our son
unexplainedly began to lose weight despite a very good, balanced diet. We also started fo see
alarming, repetitive behaviors. We consulted with specialist after specialist and even had a brain
MRI trying to rule out some organic process. Finally, with the help of a couple of exceptional,
caring doctors, we were able to determine that his struggles were directly related to his
discontentment at what his life had become. For a while, it secemed that he even blamed us

despite everything that we have tried to do, and still do, for him.

What is important to understand is that our son finished school as a much more confident,
optimistic young man. In fact, before he graduated, our son did his graduation project with the
help of an aide which included giving a presentation on his food allergies complete with posters
and other visuals which he had prepared to a number of teachers, administrators and us. He

could not do that same project today.

Thankfully, we have seen some improvement recently, but we are scared that our son
could backslide at any time. He needs more than what we can provide to him on a daily basis.
He supports and services in real time to allow him fo be out in the community. Without it, our
son risks stagnating in his development as a person or, worse yet, further regression. We urge '
you to implement the necessary changes to allow those services to be delivered now without

further delay.

Respectfully submitted,

j)w% MW&

Dav:d A. Jaskowmk
Dated: March 16, 2016
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INFORMATION FROM PBI 3 PERSON PANEL ON GUARDIANSHIP OCTOBER 2019

INCLUDING FROM DAVID JASKOWIAK

Defense against guardianship include: Family support system, Least restrictive
alternative and POA. .

All three can be used against guardianship even if person is incapacitated.

Supreme court demands absolute proof guardianship is necessary. Burden of proof by
clear and convincing evidence remains with the petitioner, not preponderance of
evidence. Must have clear medical testimony, and how less restrictive means than
guardianship is not possible.

No discovery unless ordered by the court.

Petition has to say why why petition is needed for guardianship.

What were the steps taken to find a less restrictive alternative than guardianship.
Myself and ex lawyers were denied to see the medical records of Einstein hospital and
manatawny manor for no reason and those records were needed for Mother’s benefit
of being abused and neglected by jsh and logie, klock and later blumer. Secrets mean
lies and liars.

. ALL possible heirs must be served & parties who couid claim guardianship (ned, Ronald,

their children, their grandchildren, maid, hairdresser?)
Petition must say why guardianship is needed.
A. No people brought in by petitioner who Mother dealt yearly to confirm
her condition.
B. No examples of Mother needing guardianship.
What was done to show no less restrictive way is possible other than guardianship-
None

K. Guardianship Act -court shall give preference to who AIP wants.

??? POA Act -if AIP says so in POA court will appoint that person.
Jane was not allowed to be there to speak, even by Zoom or in a meeting in her
home or at a lawyers office.

. Jaskowiak was appointed immediately after petition was filed by weilheimer to control

Mother and the Mafia for her assets.

. Title 20 S. 5511- the AIP has a right to councel. County pays if resources are insuffient,

They need to advocate AIP position. Mother had more than enough to hire her own
lawyer. ‘

“Best practice”- guardian to see AIP at feast once a month, otherwise how incapacitated
can they be if the guardian does not see them that often. Why do they have a guardian
if only seen once in a while? No proof biumer, logie or klock ever saw mother.
Fenstermacher admitted he has not seen or talked to jane for 4 years.



P.

Jaskowiak, according to his invoice, has only seen Mother 2x since she was kidnapped
since august 25 2021. How does he know what she wants, her problems, etc?

There is no proof the guardians, jaskowiak, logie, deb klock, etc ever visited Mother.

A. The proof can be to Hold the daily newspaper next to the AIP and take a
picture.

How to determine incapacitation- Jaskowiak, during the petition hearing, heard me
prove ledakis evaluation for incapacitation of Mother was a fraud: Ledakis admitted he
had no independent proof of accuracy of his tests in his “evaluations”. Ledakis admitted
he never audio or video recorded any of his evaluations he claimed he did with Mother,
by using a simple cell phone, to prove what she said or did not say during any of his
“avaluations”. Because he never audio or videotaped his “evaluations”, Ledakis cannot
prove he ever gave Mother any evaluations, Ledakis cannot prove his “reports” only
pertain to mother and not 50, 100 or 1,000 other people using a simple cut and paste of
names and Ledakis always concludes his reports by saying it is only his opinions.
Jaskowiak joked about contempt of court if people do not do what he wants “3 hots, a
cot and bubba. Bubba is the nickname of a fat black man. Male rape and murder in
prison is common. Jaskowiak sent me to prison twice because | was exposing and
interfereing with the guardianship Mafia, which will be referred to as simply Mafia.
Jaskowiak was hoping | would be raped and maybe murdered to eliminate the Mafia’s
scam and ongoing theft of mother each time he sent me to prison and hoping again
maybe this time, if he gets his way, it will finally happen. Is this the kind of pervert, who
thinks rape of any kind, is only a tool for his and the Mafia’s use? Would he simply tell
Mother, his client of almost 3 years, that | simply had a heart attack instead of the
truth?

Rosengarten: AIP has the right to speak and the court must hear it. AIP has a voice,
especially when real property is involved. Counsel must tell the court what the AIP
wants. Court must hear about what the AIP of the real property want. Mother was
never asked what she wanted for her car, she was never allowed to decide where she
wanted to live, which was at home as she was living a very happy, healthy and
financially stable life instead of the tiny pig pen, in a locked in section, in solitary
confinement, in a sensory deprived environment and has been a victim of this Mafia
violating all federal and state laws for guardianship and by her own lawyers, on a
continuous basis, violating the PA Rules of conduct, Mother was never told Arthur was
evicted against her oral and written wishes for Arthur to stay in her house, for free, and
that all of her guardians, their lawyers, past and present, want to sell her house and
trash her loved possessions of 99 years.

People are allowed to impoverish themselves but still are so called “norma
use guardianship for that or to prevent that. Mother never had any such type of

I”

. Cannot



accusations of wasting money or doing anything, including ignoring medical, personal or
financial issues to ever have guardianship.

V. las- lawyer for the AIP is the voice for the voiceless. He refused to let Mother speak in
court because he wanted just to ram the guardianship through without any obstacles.
He refused to talk to me about it, refused to make notes for Mother and { to read later
to help Mother. He never defended Mother against guardianship because he wanted
Mother Guardianized for her money and her house for the Mafia.

W. Jas- lawyer needs to advocate AIP position. He never did for Mother. To this day, jane
has never had any lawyer who was supposed to defend, protect against this
guardianship scam and having her be kept as a mouse in a cage. Lawyer for AIP must
take clients position. It is not your job to take petitioners position. The lawyer must
carry out clients wishes: Rules of Professional Conduct.

X. Jas- court scrutinizes bills, no fluff allowed. Jas, logie, pam blumer, her lawyers, klock
and fenstermacher never cared about false, inflated and non existant billing hours.

Y. Jas acted as judge, jury and executioner with mother. He never let her make decisions to
this day, he has only seen her 2x in 2.5 years (despite the “best practice rule of 1x a
month visit), he refused to ever have mother in court to challenge things that jaskowiak
or others said, Mother has never been accused of having any mental issue that said she
could not come to court and that she would be harmed by doing so. Mothe was still
driving her car safely at the time jsh filed the petiton.

Z. lJas- lawyer for AIP must be zealous. Jaskowiak is in this guardianship only for his and the
Mafia’s financial gain.

AA. Could have working with jas because mother would have wanted that because
she knew and trusted me, not a total stranger.

BB. Jas- As counsel you are there to represent AIP”. Not his decision not to just
because he did not like me.

CC. PA 20 5502: allows AIP to participate as much as possible.

DD. Rule 1.4 - Advocate clients wishes. Must consult with AIP as lawyer.

EE.Rule 1.2- abide by clients decisions- | will never know what he and mother said & what
she wanted, no notes made by jas for mother and | to read and discuss late. Mom was
not allowed in court to speak for herself because of trickery and deception by jas.

FF.Jas- lawyer obligation is to your client.

GG. AIP has right to participate in proceedings. Both judges, lawyers, guardians, their
lawyers and klock have refused.
HH. Ish has refused to advocate Mother’s wishes. Jsh does not even attend hearings

and all of them affect Mother’s life, health and happiness.
Il. People have the right impoverish themselves. The petitioner must prove they are
incapacitated to deny them doing it. Jsh never proved or showed any facts that Mother



VV. Petition must prove the AIP needs one. Never done by jsh.

WW. Medical or similar knowledge of a condition to determine incapacitation. Ledakis
did not do any type of tests to show if Mother had problems knowing right from wrong
or not having commeon sense. That is how people live from day to day. Ledakis only
became a PHD 1 year before he was in court for Mother. Ledakis is NOT a member of
the APA or the PPA.

XX. Jas- lawyers obligation is to his client, not the court.

YY. No discovery unless ordered by the court. Why didn’t the court demand the various
types of people in court who dealt with Mother on a regular basis to hear what they said
about mother’s condtion.

ZZ.Supreme court said there is no prepnderence of evidence (no tipping of scale}. There
must be real and convincing evidence that no less restrictive means for person other
than guardianship. Supreme court wants guardianship only when necessary.

AAA. Petition MUST include why guardianship was sought.

BBB. Jas- talks of chicken scratch handwriting by doctors. Both monitors only hand
wrote their so-called notes of my visits and were totally unreadable.. Gelsinger REFUSED
to have them typed since they are used for legal purposes. Gelsinger was denying me
the right to see what was being written about me and Mother. All guardians, their
lawyers, jaskowiak and weilheimer have refused to disclose who those so-called
monitors are and their qualifications to listen accurately, make nots accurately, make
quotes accurately, while continuing to listen, etc. Why? Only a trained stenographer can
do that.

CCC. Are guardianship services necessary? No. If mother was still living at home and
with me there as ledakis had said, Mother would be able to continue to be able to do
day to day tasks and if she had any questions or needed any assistance, | would be there
for her, as | have proven my dedication and love to her for the past 3 years.



had done anything to require guardianship. Jsh only motive was take control of Mother,
a person she has hated a il of her life, and Mother’s vast assets.

1). Petitioner must prove the AIP needs a guardian, not lawyer for AlP.

KK. Jas was hired only about 2 days after jsh filed petiton. Mother had more than
enough money to hire her own lawyer who had her best interests and wishes to
advocate.

LL. Jas- he used Mother’s new will to attack me claiming | had undue influence on mom, but
she only made slightly minor changes as per who gets what, her care, etc, including
items in the house. Those changes were made over a year before petiton was filed by
jsh. . Most of changes were to the various documents made by fenstermacher that had
mistakes that the new lawyer, fravel, corrected. Those mistakes were found by a major
faw firm in Souderton landis, hunsberger and wieks.

MM. las- conduct a investigation at those seeking a guardianship on someone who are
only looking out for their inheritance. Jsh had tried several times to get control of
Mother and her assets with the heip of fenstermacher, but t stopped them.

NN. Options to guardianship- No problem or evidence ever presented by petitioner,
jsh.
Agent with POA can’t force AlIP into nursing home, only guardian can.
00. Guardians cannot hire friends or family. Pam blumer hired husband bill a lawyer

and friend of jaskowiak, husband hired many lawyers from his law firm, pam blumer
hired 2 different monitors who were friends of hers to write lies about me for the Mafia
who used those lies to reduce and at some point deny me visits with my mother as
jaskowiak has wanted from the beginning WITHOUT asking his client, Mother, what SHE
wanted. Pam blumer kep klock on for what reason and did she know klock’s history of
stealing and over drugging her victims. Fenstermacher never told blumer that pam
blumer, like logie, has no legal authority or other rights to hire anyone she wanted,
including lawyers, klock, monitors, pay raises, travel charges, etc, because those
expenses are paid from blumer’s profits as a business and cannot be charged to jane.
Hiring friends can resuit in prison.

PP.Both ledakis and carroll are NOT members of the American Psychological Association
and ledakis also is not a member of the Pennsylvania psychological association.

QQ. las- losing your constitutional rights is the most important thing you can lose.

RR. Guardian can be disqualified if they have too many AIP’s. Blumer had 10 victims
and logie claimed 13.

SS. If guardian has a business, they must name that business. | was denied by gelsinger that
information. Why?

TT.Were any of the guardians removed for a reason?- Blumer said she has had 70 victims
total in about 12 years doing guardianship. What about logie?

Uu. Counsel is supposed to do what the victim wants.



VV. Petition must prove the AlIP needs one. Never done by jsh.

WW, Medical or similar knowledge of a condition to determine incapacitation. Ledakis
did not do any type of tests to show if Mother had problems knowing right from wrong
or not having common sense. That is how people live from day to day. Ledakis only
became a PHD 1 year before he was in court for Mother. Ledakis is NOT a member of
the APA or the PPA.

XX. Jas- lawyers obligation is to his client, not the court.

YY. No discovery unless ordered by the court. Why didn’t the court demand the various
types of people in court who dealt with Mother on a regular basis to hear what they said
about mother’s condtion.

ZZ.Supreme court said there is no prepnderence of evidence {no tipping of scale). There
must be real and convincing evidence that no less restrictive means for person other
than guardianship. Supreme court wants guardianship only when necessary.

AAA. Petition MUST include why guardianship was sought.

BBB. Jas- talks of chicken scratch handwriting by doctors. Both monitors only hand
wrote their so-called notes of my visits and were totally unreadable.. Gelsinger REFUSED
to have them typed since they are used for legal purposes. Gelsinger was denying me
the right to see what was being written about me and Mother. All guardians, their
lawyers, jaskowiak and weilheimer have refused to disclose who those so-called
monitors are and their qualifications to listen accurately, make nots accurately, make
quotes accurately, while continuing to listen, etc. Why? Only a trained stenographer can
do that.

CCC. Are guardianship services necessary? No. If mother was stil! living at home and
with me there as ledakis had said, Mother would be able to continue to be able to do
day to day tasks and if she had any questions or needed any assistance, | would be there
for her, as | have proven my dedication and love to her for the past 3 years.
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DAVID A, JASKOWJAK ,
ATTORNEY AT LAW
815 GREENWOOD AVENUE

SUITE 14
JENKINTOWN, PA 19046

(215} 886-7720
EAX: (215) 886-7728
davidjas@davidjastaw.com

June 23, 2023

The Honorable Gall A. Weitheimer
Montgomery County Court of Common Pleas
P.C. Box 311

Norristown, PA 18401

RE: Egtate of Jansg T. Herring, an Incapacitated Person
CCP Montgomery County OC NOQ. 2021-X2110

Invoice # 10003
Professional Services From 01/05/23 to 068/29/23

Hrs/Rate Amount

NM05/23 DJ  Telephone éall from Guardian, Pam Blumer, regarding additional 0.20 60.00
complaints which were made to Manatawny Manor about Jane Herring's 300.00Mr
madical condition.

01M0/23 DJ  Telephone discussion with Attornay Thad Gelsinger about visitation. 0.22 65.00

300.00/hr

0171123 DJ  Review of Concise Statements filed by Arthur Herring; research; 2.50 750.00
preparation of Mation to Strike; electronically filed Motion and 300.00/Mmr
Memorandum with Orphans' Court,

01/13f23 DJ  Review of letter from Attormey Thad Gelsinger, directed to Judge 0.08 25.00
Waeihaimer regarding tha Issite of visitation, 300.00Mmr

04/30f23 DJ  Received and reviewed Arthur Herring's Answer to Motion to Sirike; 0.33 100.00
review of Order by Superior Court requiring filing of Docketing Statement 300.00Mr

by February 3, 2023 or appeal will be the dismissed; brisf additional
research on cese law.

02/03/23 DJ  Review of Go Fund Me page Initiated by Arthur Herring. 0.20 60.00

)7 300.00/hr
Q2/06/23 D4 Telephone discussion with Datective Joseph Kelly, Mantgomery County 0.20 60.00
7 detectives. 300.00/hr
DJ  Telephone discussion with Aitorney Thad Gelsinger regarding hearing on 0.20 60.00
Thursday, recent ntarnet poat by Arthur Herring. 300.00Mr
02/08/23 DJ  Visited Jane Hamring at Manatawny Manar; discussions with various 260 600.00
members of the staff, including thoae on Harizon floor. 30Q.00/Mr

N
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Hrs/Rate Amount

Ing compiias with the provisions of the Puhiic Access Poficy of

requira filing confldestial information and documants differantly than non-confidential Information and
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documents.

02/08/23 DJ  Review of file in preparation for trial tomorrow moming. 1.50 450.00
300.00/hr
02/06/23 DJ  Attended first day of hearing on Petition to Modify Visitation at 3.78 1,126.00
Montgoemary County Courthouse, including trave!. 300.00Mr
02114423 Dd Day 2 of trial on Petition {0 Modify Visitation. 4.50 1,350.00
300.00Mr
0215/23 DJ  Day 3 of trial on Petition to Modify Visitation. 3.00 900.00
304,00/
03/29/23 DJ  Telephone conference with Attomey Ronald Fenstermacher; telephone 0.23 70.00
confarence with Attorney Brittany Camp. 300.00/hr
03/30/23 BJ  Conference with Judge Weaitheimer and all counsel ragarding Pelition to 0.67 200.00
Withdraw, other related issues, post conference discussion with counsel. 300.00/hr
04711723 DJ Review of email from Arthur Herring; telephane discussion with Attorney 0.25 75.00
Thad Gelsinger. 300.00/hr
DJ  Telephone conference with the Court, all counsel, regarding Arthur 0.75 225.00
Herring and his request for visitation, letters to Court and counsel and 300.00/hr
other related issues.
DJ  Callto Orphans' Court clerk; follow-up call to Altomey Thad Gelsinger. 017 50.0b
300.00/hr
06/07/23 OJ  Review of Application for Reconsideration and attached axhibits; 2.00 600.00
preparation of draft of Response to Application; review of other parts of 300.00/hr
file; further revisions.
056/08/23 D4 Final revisions o Answer to Application for Reconsideration Filed by 0.50 150.00
Arthur Herring with a Superior Court. 300.00/Mr
bJ  Teiephone call io Altomey Thad Gelsinger regarding fomorrow's 0.17 50.00
conferencs, discussion about denial of Arthur Herring's Application for 300.0G/hr
Reconsideration which was just handed down by Supstior Court.
05012123 D} Confarance with Judge Weilheimer with all counsel and Arthur Herring 0.75 225.00
regarding Arthur Herring's request for visitafion on Jane Herring's birthday 300.00/hr
and on Mother's Day.
082223 DJ  Telephone conference with Atorney Ronald Fenatermacher regarding 0.25 75.00
this morning’s email from Arthur Herring, his telephone conversation with 300.00/br
Arthur, and the status of his appeal regarding the eviction,
06/22/23 D4 Discussion at Sheriff's Departmant regarding requirements ta implement 0.50 150.00
Order for Eviction. 300.00/hr
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Hrsi/Rato Amount

06/28/23 DJ  Preparation of Motion 1o Obtain Order Directing Sheriff Regarding 1.50 450.00
Eviction Progess. 300.60/hr .
For professional services rendered 26.42 $7.925.00

Additional Charges :

04/11/23 Flling Fee - Motion to Strike 85.59
01M2/23 Postage Fae - Forwarded Motion to Strike Statements of Matfer lo counsel 4.20
02/14/23 Parking - Day 2 of Trial, Petition for Modification of Visitation 8.00
D2/15/23 Parking - Day 3 of frial, Petition for Modification of Visitation 2.00
(8/28/23 Filing Fes - Motion to Obtain Order 65.69
06/29/23 Postage Fes - Forwarded h;!uticn tc Obtain Order and Praecipe to Attach Notice to Plead to 8,88
counsel and Arthur Herring, ill; sent via first class mail
Postage Fee - Forwarded Motion ta Obtain Order and Praecipe to Attach Notice fo Plead to a9.72
Arthur Herring, I, sent via first cartifled mail, raturn receipt requested
Filing Fea - Petition for Allowance 66.69
Postage Fee - Forwarded Petition for Allowance to counse! and Arthur Herring, 11 4.32
Total additional charges - $241.89
Total amount of this bill $8,166.89
Previous balance $19,508.57

Ancounts receivable transactions

2/4712023 Payment per Court Order (319,508.57)
Total payments and adiustments ($19,608.57)
Balancs due $8,166.89

Caseht 2021-X2170-74 Received at Montgomery County Register of Wills Office on 06/20/2023 ¥:23 PM, Fee = $64.00. The fer certiffies thet Ihis filing compliss with the provisions of the Public Access Palicy of
the Unifled Judiclal Systerm of Pennsylvania: Case Rercords of the Appediaie and Trial Courts thet require filing confidential information and documents differantly thar non-corfidertial informat -

documents,
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IN THE COURT OF COMMON PLEAS OF MONTGOMERY COUNTY,
PENNSYLVANIA ORPHANS’ COURT DIVISION

NO. 2021-X2110

IN RE: JANE T. HERRING
AN ALLEGED INCAPACITATED PERSON

LIST OF PRIOR PAYMENTS OF FEES AND EXPENSES

$64.00. The fler cesies that this Ming complies with the provisions of the Public Access Pallcy of

the Unified Julicial Systern of Pennsylvania: Case Records of the Appafiate and Trial Courfs that require fiing confidential information ammd documents differently than non-confidential information and

documents,
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Case¥ 2021-X2310-74 Received at Montgomeary County Register of Wills Office on 06/28/2023 1.23 PM. Fee

11/15/2021
02/10/2022
03/17/2022
03/23/2022
06/13/2022
08/04/2022
12/08/2022
(1/24/2023
04/17/2023
04/17/2023
06/27/2023

$ 421250
$16,012.75
$18,596.00
$10,828.50
$ 4,266.26
$16,522.25
$ 3,650.00
$19,508.57
$38,250.37
$11,587.50
$  850.00
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IN THE COURT OF COMMON PLEAS
MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA
ORPHANS’ COURT DIVISION

NO. 2021-X2110

IN RE: JANE HERRING,
AN INCAPACITATED PERSON

PETITION FOR EVICTION

Petitioner, David A. Jaskowiak, Esquire, attorney for Jane Herring, the incapacitated
person, hereby petitions this Honorable Court for an Order directing Arthur Herring, I11, to
vacate the property owned by Jane Herring and located at 26 Chancery Court, Franconia
Township, Souderton, Montgomery County, Pennsylvania. In support thereof, Petitioner avers

the following:

Jurisdiction and Venue
1. The Orphans’ Court has jurisdiction over this matter by virtue of its jurisdiction over the
administration and distribution of the real and personal property of incapacitated persons
conferred by 20 Pa. C.8.A. § 711 (10) and 5501 ef seq.
2. Venue lies in Montgomery County pursuant to §721(2) of the Probate, Estates and

Fiduciaries Code, 20 PA. C.S. §621(2).

Parties i Enterest

3. Petitioner is David A. Jaskowiak, Esquire, court-appointed counsel for Jane Herring.
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4. Jane Herring was adjudicated to be an incapacitated person by Order of the Honorable
Gail A, Weilheimer of the Montgomery County Orphans’ Court dated August 6, 2021.
See, Exhibit “A,” a true and correct copy of the Final Decree entered by the Monigomery
County Orphans’ Court dated August 11, 2021

5. Respondent is Arthur Herring, !, the son of the incapacitated Jane Herring and one of
two children and intestate heirs of Jane Herring,

6. Dwayne Logie is Plenary Guardian of the Estate and Person of Jane Herring and was
appointed by the Honorable Gail A. Weilheimer of the Montgomery County Orphans’
Court Division on August 11, 2021.

7. Jill Scott Herring is the daughter of Jane Herring and her other intestate heir.

Factual Backpground
8. On September 9, 1999, Jane Herring (“Jane™) and her late husband Arthur Herring, Jr.

purchased the property located at 26 Chancery Court, Franconia Township, Souderton,
Montgomery County, Pennsylvania (“Chancery Court property”).

9. Jane became sole owner of Chancery Court upon her husband’s death on January 13,
2021,

10. On or about February 8, 2021, Arthur Herring, 111, caused the Chancery Court property to
be transferred to the Jane T. Herring Trust. See, Exhibit “B”

11. By Final Decree dated August 11, 2021, this Court voided the February 8, 2021 Chancery
Court deed ab initio.

12. As a result, Jane is once again the sole equitable, if not legal, owner of the Chancery

Court property. However, a Court Order indicating that the February 8, 2021 deed has
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been declared void has not yet been filed with the Montgomery County Recorder of

Deeds.

. Petitioner avers that the filing of a certified Final Decree to void the February 8, 2021
deed would likely be inappropriate since it would disclose to the public Jane’s current
medical condition, thereby put her HIPAA rights at risk. Petitioner is in the process of
preparing an Order for the Court’s consideration which is focused exclusively on
directing the Recorder of Deeds to void the February 8, 2021 deed.

. Jane continued to live at the Chancery Court property until August 2021.

. Jane cutrently resides at Manatawny Manor, 30 Old Schuylkill Road, Pottstown,
Pennsylvania, 19465 and has resided there since October 2021.

. Petitioner believes, and therefore avers, that Jane’s current care needs do not allow her to
return to her home at the Chancery Court property.

. Petitioner has been informed that Guardian Logie pays approximately $825.00 a month
(or $9,900.00 per year) for the following expenses: Homeowner’s insurance, community
association fee, sewer expenses and utilities.

. In addition, payment of annual real estate taxes, which were $7,020.00 in 2021 for the
Chancery Court property, is required for 2022.

. Respondent Arthur Herring, I, (“Arthur "), who has given a number of conflicting
statements about exactly when he moved into the Chancery Court property, continues to
reside in the Chancery Court property without paying any of the ongoing expenses for the

property and without paying any rent.
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20. There is no known, valid written lease or agreement between Jane and Arthur, for the
occupancy and/or rental of 26 Chancery Court, Franconia Township, Souderton,
Montgomery County, Pennsylvania.

21. Petitioner believes, and therefore avers, that Arthur has not paid any rent and has not
contributed anything towards the expenses of the Chancery Court property.

22. Arthur has never even offered to pay anything toward the ongoing expenses for Chancery
Court property.

23. Arthur’s continued residence at Chancery Court is to Jane’s detriment.

24. Guardian Logie gave Arthur notice on August 25, 2021 to vacate the premises within
thirty (30) days. See, Exhibit “C” a true and correct copy of the notice to vacate sent by
Guardian Logie to Arthur on August 25, 2021

25. Arthur has refused to vacate Chancery Court property. |

26. Arthur has no legal right, claim or interest in the Chancery Court property.

27. Arthur’s continued residence in the Chancery Court property is a liability to Jane’s estate.

28. Petitioner believes, and therefore avers, that Arthur will not vacate the Chancery Court
property unless ordered to do so by this Court.

29. Guardian Logie has advised that it is in the best interests of the estate to sell the Chancery
Court property.

30. Petitioner believes, and therefore avers, that Arthur’s continued occupancy at the
Chancery Court property is not in Jane’s best interests.

31. The sale of the Chancery Court property would reduce Jane’s liability and eliminate the
economic detriment and potential liability which Arthur’s occupancy has created.

32. The funds from the sale of the property would be used to pay the costs of Jane’s care.



$64.00. The filer cartifias that this filing complies with the provisions of the Public Access Policy of
mformation and documents differentiy than non-confidential information and

the Unffied Judicial System of Pennsylvania: Case Records of the Appelfate and Tnal Courts that require filing confidential i

documents.

Case# 2021-X2110-29 Recaived at Monigomery Couniy Register of Wills Office on 03/15/2022 3.:27 PM, Fee

33. Pursuant to Section 5521(b) and Section 5141 of the Probate, Estates and Fiduciaries
Code, Petitioner requests an Order evicting Arthur Herring, II1, from the property located
at 26 Chancery Court, Franconia Township, Souderton, Montgomery County,
Pennsylvania.

34. Since the current deed on file with the Recorder of Deeds lists the Jane T. Herring Trust
as legal owner, Petitioner has sought to ascertain the position of the trust regarding this
request. The trustee of that trust, Ronald W. Fenstermacher, Jr., Esquire, has indicated
that he has no objection to the entry of such an Order. A “Statement of No Objection”
from Mr. Fenstermacher is attached as Exhibit “D.”

WHEREFORE, Petitioner, David A. Jaskowiak, Esquire, court-appointed counsel of
Jane Herring, respectfully requests that this Honorable Court issue an Order directing that
Respondent, Arthur Herring, 111, vacate the residence located at 26 Chancery Court, Franconia
Township, Souderton, Monigomery County, Pennsylvania within thirty (30 days or suffer the
imposition of sanctions, including contempt.

Respectfully submitted,

DAVID A.
Attorney ID: 49
815 Greenwood Axfenue, Suite 14
Jenkintown, PA 19046

Telephone: (215) 886-7720

Fax: (215) 886-7728

Email: davidjas@davidjaslaw.com
Court-appointed counsel for Jane Herring,
an incapacitated person

DATED: March 15,2022
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- IN THE COURT OF COMMON PLEAS
OF MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA
ORPHANS' COURT DIVISION

4 evisions of the Public Access
3 non-confidential information and

NO. 2021-X2110

IN RE: JANE T. HERRING
AN INCAPACITATED PERSON

ny

ONOC )BER19,20:° - 2ROV
» David A. Jasko . . ssquire, court-appointed counsel for Jane T. Herring, an

incapacitated person, (hereinafier, referenced av “Jane") hereby files Memorandum in Support
of the Preliminary Objections to Arthur Herring's (hereingfter, referenced as “drthur”)
“Emergency to Petition to Prove if Arthur Herring is a Dangerora Menace;” Arthur’s
Emergency Petition, which was filed on October 19, 2023, is essentially identical to three other

" petitions which he filed on that same day, to which Preliminary Objections have also been filed.
In each of his petitions, Arthur has demanded the Court’s immediate attention to various
gnevances, rants, and diatribes which he has repeated on numerous occasions throughout the
course of this matter, all of which have either already been disposed of by the Coutt in previous
proceedings and/or rulings or are completely irrelevant. Each of the four “Emergency Petitions”
are 286 paragraphs, and, but'fo'r the title, appear to be an exact “cut and splice” of the averments
set forth in the other three petitions. Jane’s counsel now objects to these Petiticné on her behalf.

From & factual standpeint, the averments in the petitions arc improperly pleaded. They

are rambling, disjointed, largely incoberent, and factually unfounded. They also address issues
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Policy of the Unified Judicial System of Pennsylvania: Case Revords of the Appefiate-and Trisl Courts that require fifing confidential information and docufrre..

doctarents.
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legitimate purpose other than to harass the parties to which they are directed and to obtain
documents o which Artbur Herring, 111, is not entitled.' Furthermore, any documents which
might be produced are not germane or relevant to the issues before the court.

Given the past propensily of Mr. Herring to release the contents of such documents about
Jane T. Herring, if not the documents themselves, to the public, whether by the internet, through
podcasts, or by some other means, Respondent’s privacy rights and financial interests will be
further at risk by disclosure of documents about her situation and the various court proceedings
which Arthus Herring, [IT's improper, ongoing behavior have spawned.  Respondent
incorporuies by reference her Pre-Trial Statement filed with this Court as though set forth herein
in its entirety.?

sspectfullySubmitted,

!

3
DAVID A.YASK: , ESQUIRE
Identification Né.: /49753
815 Greenwood Xvenue, Suite 14

Jenkintown, PA 19046

{215) BR6-7720

FAX: (215) 886-7728
davidias(@davidjaslaw.com

Court-Appointed Counsel for June T. Herring, an
Incapacitated Person

DATED: February 11, 2024

"Respondent requests that the Court take judicial notice of the fact that Arthur Herring,
M, obiained ten (18} subpoenas from the Clerk of Court’s office, only three (3) of which have
surfaced to date. Respondent requests that the Court quash the remaining subpoenas, require
Mr. Herring to disclose on whom they were served, and to retumn any as-vet unused subpoenas
immediately to prevent any mischief in the fisture.

’As of this date, Arthur Herring has not filed the necessary Pre-Trial Staternent and is in
violation of this Court’s Case Management Scheduling Order dated December 21, 2023,

Page 2of 2
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IN THE COURT OF COMMON PLEAS
OF MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA
ORPHANS’ COURT DIVISION
NO. 2021-x211¢

IN RE: JANE T. HERRING,
AN INCAPACTTATED PERSON

PRE-TRIAL STATEMENT FILED ON BEHALF OF J . HERRING
Jane T. Herring, by and through her Court-appointed counsel, David A. Jaskowiak,
Esquire, hereby files this Pre-Trial Statement in advance of the hearing on multiple pending

petitions and motions which is scheduled to take place on February 16, 2024,

A.  Matters at Issue.

The issues now pending before the Court can essentially be grouped into five categories:
visitation restrictions, a potential change of the Guardian of the Person, compensation of the
guardian’s attorney, annual gifting to Jane’s children, and Arthur Herring’s ongoing misconduct,
disregard for law, court rules and facility regulations. The pending petitions and/or motions are
as follows:

1. Arthur Herri:ig’s Petition to Remove Guardian of the Person Pamela Blumer
(Filed 10/19/23, e-thread #89}

2. Arthur Herring’s Petition to Compel Guardian of the Estate Ronald
Fenstermacher, Esquire, to Make Compensation to Arthur Herring (Filed
11727723, e-thread #95)

3. Pamela Blumer’s Petition to Appoint Successor Guardian and for Approval of
Fees and Expenses (Filed 12/6/23, e-thread #96)

Page  of 6



IN THE, COURT OF COMMON PLEAS
OF MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA
ORPHANS’ COURT DIVISION

NO. 2021-x2119
IN RE: JANE T, HERRING,
AN INCAPACITATED PERSON
JOI1 ANE T. HERRING TO MOTI1 H
¥l BY PAMELA BLUME UARDI THE PERSON
WITH TTER IN THE FO F A TION TO QUASH ADDITIONAL
SUBPOENAS INCLUDING THOSE TO RONALD FENSTERMACHER, GUARDIAN
OF THE ESTATE, AND THE MONTGOMERY COUNTY SHERIFF'S OFFICE

| Jane T. Herring, by and through her Court-appointed counsel, David A. Jaskowiak,

Fsquire, hereby joins in the Motion to Quash subpoena filed by Pamela Biumer and her counsel
Thad Geisinger, Esquire. Jane T. Herring’s counsel has not consented to the “production” of his
client, whether by Mr. Gelsinger himself {who has no authority to command Jane Herring’s
appearance) or by Mr. Gelsinger’s client Pamela Blumer, the Guardian of the Person.
Respondent incorporates by reference the previous findings of this Court on this subject in prior
hearings and the expert reports proffered to the Court on Jane T. Herring’s condition, that an
appea:ahce in Court serves no legitimate purpese and would be directly contrary to the interests
of Jane T. Herring,

Respondent also hereby moves to quash all additional subpoenas which have been served
by Arthur Herring, 111, including but not limited to subpoenas served on Ronald Fenstermacher,
Guardian of the Estate, and on the Montgomery County SherifP's Office. Respondent avers that

these subpoenas represent an attempt to conduct a classic “fishing expedition,” and serve no

Page l of 2



IN THE COURT OF COMMON PLEAS
OF MONTGOMERY COUNTY, PENNSYLVANIA
ORPHANS’ COURT DIVISION
NO. 2021-X2110
IN RE: JANE T. HERRING
AN INCAPACITATED PERSON

REPLY AND NEW MATTER OF JANE T. HERRING TO THE “ANSWER”
OF REV. ARTHUR HERRING, Ii1, TO THE COURT'S ORDER OF APRIL 3, 2024
(WHICH WAS ERRONEQUSLY CAPTIONED AND IS BEING RESPONDED TO
AS A “MOTION FOR RECONSIDERATION")
Respondent, Jane T. Herring, by and through David A. Jaskowiak, Esquire, her court-
appointed counsel, hereby files this Reply and New Matter to the Answer of Arthur Herring, IT1,
(which has erroneously been captioned and is being responded to as a “Motion for

Reconsideration™) and sets forth the following:

L. It is admitted that this Court property has jurisdiction of this matter.

2-91. Denied. Initially, Respondent Jane T. Herring respéctﬁx]ly submits that the pleading filed
by Rev. Arthur Herring, IIL (" Arthur ") is improper and is nof permitted by Orphans
Court Rule 3.6, which strictly Limits p]:adings to a “Petitton™ or “Motion,” an “Answer,”
a “Reply,” ar “Preliminary Objections.” As such, Arthur’s “Answer” is nof a proper
filing in response to the Court’s Order and is not authorized by the rules of procedure. It

Pagelof 6
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15.

16.

17.

18.

19.

b,

Arthur’s Motion to Remove Judge Brannon was introduced into evidence at the time of

expose the nitv scam.

the guardianship proceeding in 2021, Sge Exhibit “I” Arthur is now treating this
Honorable Court with the same contempt.

Movant respectfully submits that without the immediate intervention of this Court, Arthur
will continue to violate Jane’é privacy interests as well as the previous Orders and

Decrees of this Court. See, Count I, infra.

COUNT II--VIDEOTAPING AND AUDIO RECORDING
WITHOUT CONSENT OR AUTHORIZATION.

Movant incorporates by reference paragraphs 1 through 15 above as though set forth
herein at length.

Throughout these proceedings, Arthur has repeated and continuously demanded the
opportunity to make video and audio recordings of his mother Jane’s conversations.
Arthur has repeatedly been advised that he has no legal right to video and/or audio tape
bis mother and/or others caring for her or in proximity to her at the facility. Arthur has
also been repeatedly advised that consent was not and would not be granted to do so.
Arthur has also been on notice since the fall of 2021 that video and/or audio taping
without permission at Manatawny Manor {where Jane lives) is strictly forbidden. The

post at the front door of the facility clearly states:
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20.

18 Pa. C. S § 5703 (“Interception, disclosure or use of wire, electronic or oral
communications ") further provides that “a person is guilty of a felony of the third degtee
if he:

(1) intentionally intercepts, endeavors to intercept, or procures any
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